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SIDNEY MARKS was contacted December 31, 1963, at 
the Cowan Shoe Store, 16 East 34th Street, Manhattan, New 
York, and he furnished the following information: 

He and his wife, THELNA MARKS, attended Camp Unity, 
Kingston, New York, for two weeks in 1947. He was unable to 
recall anyone by the name of JACK RUBENSTEIN or JACK RUBY 
who was at the camp during that two-week period. 

He requested that Agents recontact him after about 
a week in order to afford him an opportunity to attempt  
to 'refresh hismemory. 
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SIDNEY mAras was recontacted at the Cowan Shoe 
Store 16 East 34th Street, Planhattan, New York, by SAS 
TIMOTHY B. LAGRONE and ROBERT J. LAWSON and he furnithed 
the following information: 

He had given considerablaathoughtto the possibLity 
that a JACK RUBENSTEIN or a JACK RUBY had been at Camp Unity, 
Kingston, New York, in 1947, at the time MARKS was at this 
camp. The only individual he could recall who might be 
JACK.RUBENSTEIN was an obnoxious person who became friendly 
with MARK's wife, THELMA MARKS. He described this individual 
as a "con artist type", who came from New York City. At the 
time, MARKS had just married THELMA, but this did not seen 
to make any difference to this individual and MARES found 
it necessary to "straighten out this individual" and point 
out that MARKS did not appreciate his attentions to Mrs. 
MARKS. 

MARKS was not able to furnish a description of 
the above individual, but his recollection was that he 
did not resemble photographs of RUBY which MARKS had observed. 

1/8/64 	New York, New York 	 NY 44-974 
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S1LVEY: 
The following investigation was conducted by SA GLENN E. 

At Oklahoma City, Oklahoma 

• On January 3, 1964, ANNABELLF/PHELAN, 709 NE 12th Street,-41 II'  
who is the Information and Discharge Clerk, Children's Hospital, 
Oklahoma City, Ok hosts, advised that on or about December 1,.1963, 
she and DOROT ,ONES, a nurse at Children's Hospital, were discussing 
-rarious remartisl mada by pare'ti..5 and visitors of the patients in the 

concernirA the assa;aipation af Presidc.7%t KENNEDY and the 
subsequent killing of OSWALD. 	advised during the conversation 
Miss JONES stated that JENEU HUB6ARU, Chief Nurse at the hospital, 
had informed her that everyorr.  in Dallas knew JACK RUBY was a 
Communist. This information allegedly came from a nurse attending a 
nurses' workshop in Fort Worth, Texas, at the time of the asseasinc‘i 
This nurse was allegedly married to a musician who formerly plkc. . - 
JACK RUBY's club. 

PHELAN advised there was no further discussion of this 
remark and she could not identify the source of this allegation 
about RUBY's Communistic tendencies. 	 / 

On Jinuarif4, 1964, Mrs. DONALD C. (JENELL)4UBBARD, 1600 
Anderson Road; Head Nurse, Children's Hospital, advised she was in 
attendance at a wtrkshop sponsored by the Texas League of Nursing 
at Fort Worth, Texas, during the latter part of November, 1963. 
She ntated on the day RUBY shot OSWALD she and several of the other 
nurses at the yorkshop were discussing this incident at which time 
Mrs. ANN MARIErCARLSON, 2622 Madera Street, Dallas, Texas, who is 
employed as a nurse at the Timberlawn Sanatorium in Dallas, made 
the remark that her husband had formerly played in the band at JACK 
RUBY's club and had left thii job because everyone knew JACK RUBY 
was "a real kook and a Communist." 

Mrs. HUBBARD could furnish no additional information con-
cerning RUBY or CARLSON and advised there was no additional 
discussion about the above-mentioned statement. She stated there 
were several other individuals in the room at the time however she 
could not identify these persons. 
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1 - 
Mr. PAUL 11/SMILEY, 2323 40th Place, N.W., Washington, 

advised that e is presently retired from Government 
service, having formerly been an inspector-investigator for the 
Veterans' Administration (VA). He was with the VA from 1921 to 
1950, at which time he retired and accepted other Government 
employment as an inspector for a congressional veterans' committee 
headed by Texas Congressman OLIN TEAGUE. He held this position 
from 1956 to late 1960, at which time he retired from Government 
service. 

SMILEY said that based upon his lengthy investigative 
experience he had decided to write the Director of the FBI and 
impress his observations concerning the murder of LEE HARVEY 
OSWALD by JACK LEON RUBY. He is firmly convinced that RUBY 
could bot have gained access to the Dallas jail without proper 
identification, possibly police identification. He recalled a 
past experience where police identification had been used for 
an illegal purpose. 

Specifically, he related that during the 1920's he 
had made a trip to New York City on official business for the 
VA. While in New York he attended a social affair sponsored 
by an individual, name not recalled, who owned a retread tire 
shop located on Lexington Avenue in New York City. Present 
at this affair were a number of VA officials and New York City 
officials, including a Captain and a Lieutenant from the New 
York police precinct in that area. The owner of the tire shop 
had a connection with the VA due to the fact that he trained 
disabled veterans in his shop at Government expense. During 
this affair large quantities of liquor were served illegally 
and a lewd and obscene show took place. 

SMILEY stated that following the party he asked the 
tire company owner how he could get away with such illegal 
activities in the presence of New York City police officials. 
This individual replied that with proper connections you could 
do anything. By way of proof he exhibited a gold or gold-
plated Washington, D.C., Metropolitan Police Department badge, 
explaining that with this badge he could gain access to the 
White House anytime he so desired. 

ph  1/10/64  at  Washington, D.C. 	Fib',  W70 44-520 

by  Ns RICHARD WOOD KAISER and RWK:p0 Dets dictatod  1/13/64  

CARROLL,  II ."omucerr 	/ 	— This document contains weather recommendations nor conclusions of the Fel. It Is the property of the FRI mod Is loaned to 
Your agency: ft .ad its Goatee's we not to be dletribeted outside your agency. 
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SMILEY stated that he was relating this incident on 
the possibility that RUBY may have gained access to the Dallas 
jail by means of a police badge and that this entire affair . 
may have been prearranged by RUBY and the Dallas police. 

SMILEY stated that another matter of great concern 
to him was the indiscriminate use of medical testimony in the 
courts. He feels that anyone with Aufficient financial backing 
can pdrchase such medical testimony for their legal defense and 
considers this a sad commentary on justice. 

He advised that while investigator for the VA he had 
occasion to visit Dallas, Texas, on a number of occasions, 
however, denied that he had over known or been personally 
acquainted with JACK RUBY or LEE HARVEY OSWALD. Both of these 
individuals first came to his attention through television and 
press media following the President's assassination. He has 
no personal knowledge of any association between RUBY and 
OSWALD and, in fact, has no information concerning this matter 
other than what he has read in the local press or seen on 
television. 

SMILEY explained that he had read an interesting 
article in the local press which had raised a number of questions 
similar to that which he had previously discussed, and this had 
prompted him to write to the Director because he feels it is 
highly important that all of the facts be brought out in this 
case. He feels that investigation should determine whether 
Dallas police officials were involved in OSWALD's murder, and, 
if so, that they be prosecuted to the fullest extent of the law. 

SMILEY stated that should he obtain any factual 
information relating to this case, he would immediately bring 
it to the attention of the FBI. 
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Attorney, 220 Bush Street, 
residence 2761]Divisidaro, 
was interviewed at his request 
, Dallas, Texas. This 
WENTWORTH/MBA/4T*  Attorney, 
Dallas, Texas, a friend of . 

GEORGE T. DAVIS, 
\ ' n Francisco, California, 

sn Francisco, California, 
at Braniff Airlines Office 

.\, interview was arranged by 
2323 Fidelity Union Tower, 
DAVIS. 

DAVIS advised he was enroute from Washington, 
D. C., to San Francisco and because of his interest in 
the trial of JACK RUBY in Dallas, Texas, had decided to 
stop over in Dallas and furnish information in his 
possession which might be of assi ance in the prosecution 
of JACK R
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DAVIS hasAiwa, 	 --„-- 
 

 one GENEPSERIBER ;Ian 
Francisco, California, residence address not recalled, 
that has personal knowledge concerning JACK RUBY and JA( 
RUBY's sister, EVA. According to DAVIS, RUBY was employed. 
by SERIBER as a card dealer in San Frincisco, California, 
sometime in the early 1940's. It is DAVIS's recollection 
from conversations with SHRIBER that RUBY was in San 
Francisco sometime after the war in 1946, 1947 or 1948, 
however, he is not certain of the exact period he was 
in San Francisco. In addition, SERIBER related to 
DAVIS that he had known JACK RUBY in Chicago prior to 
the time RUBY was in San Francisco at which time RUBY was 
employed as a bouncer in some club in Chicago. 

DAVIS further identified GENE IMBIBER as an 

a former partner of BONE 	R (phonetic), Reno, Nevada 
individual with previousglrorld connections and as 

and Lake Tahoe area gambler withoppritions in Ban 
• Francisco. 	 C3oNWI2e•Afa•A. 

DAVIS advised he has no personal knowledge of 
JACK RUBY but believed that SIEMER could furnish pertinent 
information concerning JACK RUBY. It was DAVIS's 
understanding also that RUBY's sister, EVA GRANT also 
known as EVA RUBENSTEIN, had also been employed by BERES= 
is San Francisco as a card dealer. JACK RUBY had been 
described to DAVIS as a "hoodlum" who was"auick with a gun".  

1111 	1/24/64  it 
AP v 

by Special Agent 

	

Dallas, Texas 	Fila t  DL 44.1639  

	

PAUL L. SCOTT gj 	Data dictated  1/25/84  
.1  

Theo demurest camisole seeker reeeemeeeetIese see eeselee.e el the rat. a to*. property et She PRI sod herd te 
year 'essays  It owl 	eesteals ere set te be distributed estalid• tow swoon. 

• 

• 

FD-1O (wre. 14411) (4. cDERAL BUREAU OF INVESTIGA 

• 
1/25/64 

i, . 4
1111111 

	

v - 	• =.... 

GEORGE T. DAVIS, Attorney, 220 Bush Street, 	..V,*.- 

sn Francisco, California, was interviewed at his request 
. 	

,. 
n Francisco, California, residence 2761Divisidaro, 

at Braniff Airlines Office, Dallas, Texas. This 
..N, interview was arranged by 4ENTWORTB DURANT, Attorney, 

2323 Fidelity Union Tower, Dallas, Texas, a friend of . 
DAVIS. 

DAVIS advised he was enroute from Washington, 
D. C., to San Francisco and because of his interest in 
the trial of JACK RUBY in Dallas, Texas, had decided to 
stop over in Dallas and furnish information in his 
possession which might be of asst ance in the prosecution 
of JACK 17p,  

p e-va- 	PAG -)44R 2 	 --- 	00,e-40-0 
DAVIS has a lent, one GENE SULBER ;Ian --- 

Francisco, California, residence address not recalled, 
that has personal knowledge concerning JACK RUBY and JA( 
RUBY's sister, EVA. According to DAVIS, RUBY was employed 
by BERIBER as a card dealer in San Frincisco, California, 
sometime in the early 1940's. It is DAVIS's recollection 
from conversations with SBRIBER that RUBY was in San 
Francisco sometime after the war in 1946, 1947 or 1948, 
however, he is not certain of the exact period he was 
in San Francisco. In addition, 8HRIBER related to 
DAVIS that he had known JACK RUBY in Chicago prior to 
the time RUBY was in San Francisco at which time RUBY was 
employed as a bouncer in some club in Chicago. 

DAVIS further identified GENE SHRIBER as an 

a former partner of BONE 	R (phonetic), Reno, Nevada 
individual with previousAgrorld connections and as 	. . 

and Lake Tahoe area gambler with o rations in Ban 
• Francisco. 	 BoNWI2e•Afa•A. 

DAVIS advised he has no personal knowledge of 
JACK RUBY but believed that SIMMER could furnish pertinent 
information concerning JACK RUBY. It was DAVIS's 
understanding also that RUBY's sister, EVA GRANT also 
known as EVA RUBENSTEIN, had also been employed by BERES= 
in San Francisco as a card dealer. JACK RUBY had been 
described to DAVIS as a "hoodlum" who was"auick with a gun"A.  

OR 	1/24/64  et 	Dallas, Texas 	pd.,  DL 44.1639 

by Special Agant 	PAUL L. SCOTT . 81 	Det• dictated  1/25/64  

.1  Mao docusseat eastowa seitbot orsereastemiefiess see aesekta.s el the rum a es Om property et ft FRI aid a 140604 t. 
. yew eqeser g  St awl Ma esateals aro sot ts be dialrlbsted estalid• tow egoion. 
s 

• 



L 44-1639 

DAVIS continued that he is well acquainted with 
KELVIN BELLI," RUBY's Attorney and he was concesnt that 
BELLI', handling of the RUBY trial might result 	RUBY 
being acquitted and it is his belief that a RUBY acquittal 
would have implications which night effect the administration 
of justice in the entire nation. Re did not elaborate. 
on this statement but indicolted he contemplated contacting 
District Attorney HENRY WADS in Dallas to offer his 
assistance in the prosecution of RUBY. DAVIS stated he 
(DAVIS) has had extensive experience in cases involving 
defendants with psychiatric problems and he had a number 
of briefs which he felt night be of assistance to the 
prosecuting attorney. 

DAVIS stated he would retiree to San Francisco 
on the light of January 23, 1964, and that he would 
endeavo to arrange an interview for a representative 
of the FBI with his client, GENE SERIBER. 
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The following information was received frowthe Ban 
Francisco Office on January 24, 1964, relative•to'information' 
received from GEORGE T. DAVIS at Dallas, Texas, on January- 23. • 
1964, to the effect that one GENE SHRIVER, of San Francisco,- 
had pertinent information regarding JACK L. RUBY and EVA L.'GRANT, 
also known as RUBENSTEIN, in that RUBY and GRANT•allegedly 'were" 
employed by SHRIVER in San Francisco, California, and in Chicago, 

The following investigation was conducted by BA 
WILLIAM N. KIDWELL, JR.: 

AT SAN FRANCISCO, CALIFORNIA: 	 • 

The individual described as GENE SHRIVER by GEORGE T.'' 
DAVIS is GENE L. SCHRIBER, 3050 Nineteenth Avenue, San Francisco, 
California, a former associate of °BONES" RENNER, deceased;' San 
Francisco :and Lake Tahoe, California, *gambler. -SCHRIBER was 
resident of Chicago during a portion of the time RUBY was I' 
resident of that city. - SCHRIBER operated a card room in San 
Francisco with RENNER during the period RUBY resided in San 
Francisco. SCHRIBER is acquainted with the gambling' element 
in many areas of the United States, including Dallas. 

••• • ever 

SCHRIBER has been contacted frequently during the past 
several months in connection with an Unlawful Flight to Avoid 
Prosecution matter in Whidh his son, known as EUGENE SCHREIBER, . 
is the subject. 

On January 24, 1964, SCHRIBER reiterated a previous 
statement to BA WILLIAM N. KIDWELL, JR., to the effect that he 
does not know JACK RUBY or his sister, EVA, has never seen them 
in Chicago or San Francisco and has never employed these people. 
Be has never seen photographs of JACK and *VA and has discussed 
the case with acquaintances in San Francisco. HA has never told 
anyone he knows them or employed them. 

SCBRIBER advised that some years ago GEORGE T. DAVIS 
did some legal work for him. Se'has not had any dealings with 
DAVIS since that time. 
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in many areas of the United States, including Dallas. 

SCHRIBER has been contacted frequently during the past 
several months in connection with an Unlawful Flight to Avoid 
Prosecution matter in Whidh his son, known as EUGENE SCHREIBER, . 
is the subject. 

On January 24, 1964, SCHRIBER reiterated a previous 
statement to BA WILLIAM N. KIDWELL, JR., to the effect that be 
does not know JACK RUBY or his sister, EVA, has never seen them 
in Chicago or San Francisco and has never employed these people. 
Be has never seen photographs of JACK and EVA and has discussed 
the case with acquaintances in San Francisco. Be has never told 
anyone he knows them or employed them. 

SCBRIBER advised that some years ago GEORGE T. DAVIS 
did some legal work for him. Ne'has not had any dealings with 
DAVIS since that time. 

//7- 
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Mrs. W. 	SIMONS, 2701 Washingt5E—Boule 	
2 

lW
enice, California, advised she 	the former wife 	JAMES 

OODWARD, whose location is unknown to her. She said s his 

not Seen her former husband in about four years. She last 

heard about one year ago that JAMES was in the San Antonio, 

Texas, area. This latter inflortion was furnished to Mrs. 

SIMONS by her sisterAMINIFRE /STEWART, 1437 San 	 bara. 

4170  venue,_San—AntoniolVIWINIFREDIs former husband 	CLAUDE L. 

nionTSan—Antonio. She stated that only if JAMES was in the! .  

TEWART, JR., who is employed at the Southern Pacif c redit 

San Antonio area would CLAUDE,or WINIFRED,possibly know of 	̀,8 i-) 

his location as he does not correspond withoor contact, any of ' 
his prese t 

 

t or former family members. 

.14'1  

tql(t,weel 	 . 	j 

(1--- Mrs. SIMONS stated that she and her former husband, 	' 

VN JAMES,1  were at Islamorada, Florida, for approximately two 
N v  months during the summer of 1958. She was introduced by JAMES 	5F 
t 

to a JACK (last name unknown) and ISABELLE (last name unknown),„/;L 

best described only as friends of JAMES. She said she did not . 

recall specifically where she was introduced to JACK and ISABELLE 

or where they were residing at Islamorada. She said she did 

not recall any information while at Islamorada from JAMES or 

anyone else, concerning any guns, connection with Cubans, or 

that JACK (last name unknown) owned a bar in Dallas, Texas. 

She could only recall that JACK originally reportedly came 

from Chicago, Illinois. 

Mrs. SIMONS was exhibited photographs of JACK L. 

RUBY and she could not identify JACK as being identical 

to JACK (last name unknown) met at Islamorada. She described 

JACK (last name unknown) as white,male, American, 45 in 1958, 

6' 3", 185 to 190 pounds, medium build, black hair, black 
mustache. She described ISABELLE as a white female, in her 
early 40's in 1958, 5' 7", 160 pounds, heavy build, dark hair, 
turning grey. 
• 

Mrs. SIMONS said she had no indication or information 

she has ever met JACK RUBY. Concerning the possibility of her 

husband contacting her, she added she did not expect this to 

occur inasmuch as she caused a local warrant to be issued for 

JAMES in 1961 at Santa Monica, California, charging him with 
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Mrs. W. 	SIMONS, 2701 Washingt5EBoule 	7 „Venice, California, advised she 	the former wife 	JAMES 
WOODWARD, whose location is unknown to her. She said she as 
not Seen her former husband in about four years. She last 
heard about one year ago that JAMES was in the San Antonio, 
Texas, area. This latter infRmation was furnished to Mrs. 
SIMONS by her sisterA yINIFRE / STEWART, .1437. Sanbara. 

111'170  Avenues_San-Antonio1PWINIFREDIs former husband 	CLAUDE L. 
TEWART, JR 
nionTSan-Antonio. She stated that only if .JAMES was in the 

JR., who is employed at the Southern Pacif c redit 

San Antonio area would CLAUDE,or WINIFRED,possibly know of 
his location as he does not correspond witho or contact, any of ' 
his prese2 t or former family members. 

1  
, vi a, , ! vex/ 	 . 	I' 
J.—Mrs. SIMONS stated that she and her former husband, 	' '. 

VN  JAMES,1 were at Islamorada, Florida, for approximately two 	 %. 
N v months during the summer of 1958. She was introduced by JAMES 	5F t 

to a JACK (last name unknown) and ISABELLE (last name unknown),„/;L 
best described only as friends of JAMES. She said she did not . 
recall specifically where she was introduced to JACK and ISABELLE 
or where they were residing at Islamorada. She said she did 
not recall any information while at Islamorada from JAMES or 
anyone else, concerning any guns, connection with Cubans, or 
that JACK (last name unknown) owned a bar in Dallas, Texas. 
She could only recall that JACK originally reportedly came 
from Chicago, Illinois. 

Mrs. SIMONS was exhibited photographs of JACK L. 
RUBY and she could not identify JACK as being identical 
to JACK (last name unknown) met at Islamorada. She described 
JACK (last name unknown) as white,male, American, 45 in 1958, 
6' 3", 185 to 190 pounds, medium build, black hair, black 
mustache. She described ISABELLE as a white female, in her 
early 40's in 1958, 5' 7", 160 pounds, heavy build, dark hair, 
turning grey. 
• 

Mrs. SIMONS said she had no indication or information 
she has ever met JACK RUBY. Concerning the possibility of her 
husband contacting her, she added she did not expect this to 
occur inasmuch as she caused a local warrant to be issued for 
JAMES in 1961 at Santa Monica, California, charging him with 
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failure to provide for their children. She described JAMES 
as a prevaricator and she doubted his veracity. 

LA 44-895 
2 

failure to provide for their children. She described JAMES 
as a prevaricator and she doubted his veracity. 
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dem._ kleziert 

Police Department, advised that on the original 
LieutenanX FLO 	N (NA), Detective Division, 

iptekviev in this matter, he had indicated he had checked the 
records of the Casa Siesta Motel and had found that JACK RUBY 
had made one phone call from there to the T-Bone Club, in 
Wichita, Kansaa. HANNON advised that after furnis'4ig this 
information, he had given this matter some additi. 	thought 
and realized he had not contacted the motel on this specific 
matter, but had received information from THELMA CORNWELL to 
the effect that RUBY had called the T-Bone Club from the Casa 
Siesta NOtel, where he supposedly stayed. 

HANNON advised tht he had no first-hand information 
where RUBY stayed in Wichita at any time, or that RUBY had 
even stayed in Wichita at all. 

On  1/15/64   nt__IiaitR4JMUUM JEFilo#  44-497  
DL 	 44-1639 

bv 
 . BA JAXES F. DILLER 	s 1p 	Date dictated 

 1/17/64  
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Deft
. 1/21/64 

dem.. kleziert 
LieutenanX FLO N (NA), Detective 

l' chita Police Department, advised that on the original 
Division, 

interview in this matter, he had indicated he had checked the 
records of the Casa Siesta Motel and had found that JACK RUBY 
had made one phone call from there to the T-Bone Club, in 
Wichita, Kansaa. HANNON advised that after furnis'4ig this 
information, he had given this matter some additi. 	thought 
and realized he had not contacted the motel on this specific 
matter, but had received information from THELMA CORNWELL to 
the effect that RUBY had called the T-Bone Club from the Casa 
Siesta hotel, where he supposedly stayed. 

HANNON advised tilt he had no first-hand information 
where RUBY stayed in Wichita at any time, or that RUBY had 
even stayed in Wichita at all. 

On  1/15/64  nt__Iiaith4JMuuMIEFil.#  44-497  
DL 	44-1639 

bv  . BA JAILS F. MILLER 	ap 	Date dictated  1/17/64  
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Doe" 	  

!
KENNETH R SHMAEL, Manager,_Casa_Siesta Motel)  

k 
_49 South Broadway advised that he had no recollection of 
tX-177RUBY-ever'being a guest at his motel. He made a ' 

search of his records from January 1, 1963, to the present, 
and advised he could bcate no one registered there by the 
name of RUBY. 

A review of records of the Casa Siesta Motel did 
reflect that GATI. RAVEN was a guest of Wm motel from January 
27', 1963, through February 13, 1963, at which time she Occu-
pied Room Number 10. ISHMAEL advised he recalled this per-
son, but could recall nothing to indicate that RUBY or anyone 
else had visited RAVEN while she occupied this room. 

ISHMAEL further advised that no record of local 
Wichita calls is made by the motel and, therefore, there is 
no way of knowing if anyone at the motel made a telephone 
call from the Motel to the T-Bone Club, Wichita, Kansas, in . 
January, 1963. 

ISHMAEL stated it was almost certain that RAVEN had 
made local calls from the motel to the T-Bone while she was 
a guest there, since that was the club where she was employed, 
and it is the normal practice for her to make telephone calls 
there when she is working in Wichita and staying at the Casa 
Siesta Mbtel. 

On 	1/15/64  et  Wichita, Kansas 	KC  Fil.#  44-497  
DL 	44-1639 

. by  . 8A JAMES F. MILL= :LP 	oat. dictated  1/17/64  
2 if 
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2 	 1/21/64 • 
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!
KENNETH R SHMAEL, Manager,_Casa_Siesta Motel)  

k 
_49 South Broadway advised that he had no recollection of 
CK- RUBY-ever. being a guest at his motel. He made a ' 

search of his records from January 1, 1963, to the present, 
and advised he could bcate no one registered there by the 
name of RUBY. 

A review of records of the Casa Siesta Mbtel did 
reflect that GATI. RAVEN was a guest of Whe motel from January 
27*, 1963, through February 13, 1963, at which time she Occu-
pied Room Number 10. ISHMAEL advised he recalled this per-
son, but could recall nothing to indicate that RUBY or anyone 
else had visited RAVEN while she occupied this room. 

ISHMAEL further advised that no record of local 
Wichita calls is made by the motel and, therefore, there is 
no way of knowing if anyone at the motel made a telephone 
call from the Sotol to the T-Bone Club, Wichita, Kansas, in . 
January, 1963. 

ISHMAEL stated it was almost certain that RAVEN bad 
made local calls from the motel to the T-Bone while she was 
a guest there, since that was the club where she was employed, 
and it is the normal practice for her to make telephone calls 
there when she is working in Wichita and staying at the Casa 
Siesta Mbtel. 

Oe 	1/15/64  at  Wichita, Kansas 	KC  Fil.#  44-497  
DL 	44-1639 

. by  . 8A JAMES F. MITT 	:LP 	oat. dictated  1/17/64  
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- J 
THE 	ORNWELL, 46351 South Broadway,juas con — 

acted on Janus y 16, 1964, at the Westalre Club, 4702 West 
llogg, and at that time she denied that she had any'infor - 

nation that JACK RUBY had stayed in Wichita at the Casa 
Siesta Motel, Wichita, during January, 1963, or at any other 
time. 

CORNWELL claimed that she did not know where RUBY 
stayed when in Wichita, and stated that it was even possible 
he may have not stayed in Wichita at all, but night have 
gone back to Dallas, Texas, after the shows ended at the 
T-Bone Club on each occasion that he was in Wichita. 

She further advised tht she had no information that 
RUBY had telephonically contacted the T-Bone Club from the 
Casa Siesta hotel at any time or that RUBY had contacted ex-
otic dancer GAIL RAVEN, in her room at the Casa Siesta Motel, 
at any time RAVEN was registered at that motel. 

• 

1/16/64  at  Wichita, Kansas 	KC  Ho l  44-497  
DL 	44-1639 

Date dictated  1/17/64  . 8A JAMES F. WILLER :lp 
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tA):1■4/A. iCavos's - J 
THE 	ORNWELL, 4630 South Sroadway,jvas con - 

acted on Janus y 16, 1964, at the Westaire Club, 4702 west 
11ogg, and at that time she denied that she had any"infor - 

Nation that JACK RUBY had stayed in Wichita at the Casa 
Siesta Motel, Wichita, during January, 1963, or at any other 
time. 

CORNWELL claimed that she did not know whore RUBY 
stayed when in Wichita, and stated that it was even possible 
he may have not stayed in Wichita at all, but sight have 
gone back to Dallas, Texas, after the shows ended at the 
T-Bone Club on each occasion that he was in Wichita. 

She further advised tht she had no information that 
RUBY had telephonically contacted the T-Bone Club from the 
Casa Siesta Motel at any time or that RUBY had contacted ex-
otic dancer GAIL RAVEN, in her room at the Casa Siesta Motel, 
at any time RAVEN was registered at that motel. 

• 

1/16/64  at  Wichita, Kansas 	KC  Ho f  44-497  
DL 	44-1639 

Date dictated  1/17/64  . 8A JAMES F. WILLER :lp 
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CARAL BUREAU OF INVESTIGATI(i:/' 

Dote  - 	1/24/64 

JAMES 	ONKER, Manager T-Bone Supper Club, 1121_ 
Bast 47th Street South, advised as folUWS: 

(Afle1A; 	L a ti 

Telephone numberJA4:0269iii—public telephone 
located in the T--Bone Club, and is avellable for the use 
of all patrons of the club. Since this in a public 
telephone, thereis no way of knoving who uses this 
telephone. 

JON4AR advised that he has no recollection of 
JACK L. RUBY ever using a telephone while RUDY was in 
his club. Hn stated it was very possible that RUBY, the 
skippers, MC'e or other entertainere at`y have used this 
telephone while in the club. Ho added, however, that if 
one of these persons had received a call on this telephone 
the caller would have to know the telephone number as this 
number is not the one listed for the T--Bone Supper Club. 

pite ., -;•,/ -7146f. 

bee  1:14  

JONKER made it -sell:eh of cols records and a vised 
that during the pert from October 28, 1963 to r  ember 1_ 
11, 1963, comic BII 	IS MAR and stripper FROSTY ,CONNERS 1%,, 44 
were appearini- at t the club. He stated hs had oked 
CONNERS through the Wcyne Keller Theatrical Agency, St. 
Louis, Missouri, and it 'w hie recellection that DE MAR 
went to RUBY'S Carousel Club in Dallas following his 
appearance at the T-Bone. JONI= stated that DE MAR 
was appearing at the Carousel at the time of the death 
of President KENNEDY. Ho stated that since DE MAR went 
to Dallas from Wichita he would be of the personal opinion 
that someone in Dallas sty have contacted DE MAR at the 
T-Bone on November 6, 1963 regarding his appearance in 
Dallas at the Carousel Club. JONKER said he could furnish 
no other information regarding any telephone calls to the 
T-Bone from Dallas, Texas or specifically from JACK 

'L. RUBY. 

1/22/64 	Wichita, Kansas 
OA 	 at 	 FiNi 	 IC  44-497  
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CARAL BUREAU OF INVESTIGATI(i:/' 

Dote  - 	1/24/64 

JAMES E4SJONKER, Manager T-Bone Supper Club, 1121_ 
Nast 47th Street South, advised as folio-WS: 

(Ant,* ; L n 	L a 

Telephone numberJA4:0269iiii7puhlic telephone 
located in the T--Bone Club, and is available for the use - of all patrons of the club. Since this is a public 
telephone, there is no way of knowing who uses this 
telephone. 

JON4AR advised that he has no recollection of 
JACK L. RUBY ever using a telephone while RUBY was in 
his club. Hn stated it was very possible that RUBY, the 
skippers, MC'e or other entertainere st`y have used this 
telephone while in the club. Ho added, however, that if 
one of these persons had received a call on this telephone 
the caller would have to know the telephone number as this 
number is not the one listed for the T--Bone Supper Club. 

vi e ., -;f:/, -7:76f. 
JONKER made s•seill;c7h of-hlo records and a vised 

bee  

that during the pert from October 28, 1963 to r ember 1_ 
11, 1963, comic BII 	E MAR and stripper FROSTY ,CONNEBs 1%, 4.1 
were appearibi-at t e club. He stated hs had oked 
CONNERS through the Wcyne Keller Theatrical Agency, St. 
Louis, Missouri, and it WI's hie recellection that DE MAR 
went to RUBY'S Carousel Club in Dallas following his 
appearance at the T-Bone. JONI= stated that DE MAR 
was appearing at the Carousel at the time of the death 
of President KENNEDY. Ho stated that since DE MAR went 
to Dallas from Wichita he would be of the personal opinion 
that someone in Dallas sty have contacted DE MAR at the 
T-Bone on November 6, 1963 regarding his appearance in 
Dallas at the Carousel Club. JONKER said he could furnish 
no other information regarding any telephone calls to the 
T-Bone from Dallas, Texas or specifically from JACK 

'L. RUBY. 

1/22/64 	Wichita, Kansas 
OA 	 at 	 FiNi 	 IC 44-497  

DL 4—X639 
BA JAMES F. MILLICR:bjc 	 4 1/23/64, ,71 
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Dot,  1/16/64 

A.... WILSON NBAUGHMAN, fial_West_ElmStreet,_Dumant, 
0_1(1 oma, present y employed as operator of the Texaco 
Ser ce Station, Denison, Tom, advised that he formerly 
own. Marge and Betty's Motel and Cafe located on Highway ' 
69 d 7S five miles north of Caddo, Oklahoma, which place 
 he sold in February, 1959, to JOE CECIL, also known as 
Buddy Cecil, of Shawnee, Oklahoma. 

BAUGHMAN stated that CECIL and ROY KIMES, both 
known police characters, operated this place for several 
months; however, stated KIMES did not have any interest 	, 
in this place to his knowledge, unless he obtained it from 	

- 

CECIL. He stated both KIMES and CECIL used this place for 	A • .- 
their operations of whisky, highjacking, and hobnobbing 	• 
activities. He stated KIMES tried to make people believe 
that he owned this plact, which. he actually did not. 

BAUGHMAN stated to his knowledge he had never 
seen JACK RUBY and never noted anyone resembling RUBY in 
company with KIMES or CECIL. 
' 	• 

• 
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Dot.  1/16/64 

WILSON NBAUGHMAN, fill_West_Elm.Atreet„DussuLt, 
Qkl oma, present y employed as operator of the Texaco 
Ser ce Station, Denison, Tom, adviicathat he formerly 
owns Marge and Betty's Motel and Cafe located on Highway 

*-," 69 	d 75 five miles north of Caddo, Oklahoma, which place 
he sold in February, 1959, to JOE CECIL, also known as 
Buddy Cecil, of Shawnee, Oklahoma. 

BAUGHMAN stated that CECIL and ROY KIMES, both 
known police characters, operated this place for several 
months; however, stated KIMES did not have any interest - 
in this place to his knowledge, unless he obtained it from  
CECIL. He stated both KIMES and CECIL used this place for 	; A • 

4 their operations of whisky, highjacking, and hobnobbing 	• 
activities. He stated KIMES tried to make people believe 
that he owned this plact, which. he actually did not. 

BAUGHMAN stated to his knowledge he had never 
seen JACK RUBY and never noted anyone resembling RUBY in 
company with KIMES or CECIL. 
' 	• 

• 
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The following investigation was conducted by 
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SA LEO W. USELDING: 

10,-- 	known as the Texhoma Motel in May, 1962. She stated they 	.- 

/1; 	202 South 9th Street on January-16, 1964, advised-she and 
'''•:,? , 

.. . 

	

	- Mrs„DO 	RTIK„ Operator,Road Runner Motel, 	...... 0,- 

5,  .her-husband purchased the Road Runner Motel which was formerly.: 

AT DURANT, OKLAHOMA ifire,A4 
OAttt- 

were not acquainted with ROY KIMES or JACK RUBY and that 
KIMES or RUBY had made no effort to purchase this motel 
from them. 

Mrs. MARTIN stated they purchased this motel from 
-* t C. I BARTLETT who resides 2415 Southwest 25th Street, Oklahoma - 

''C City, and stated approximately-four years. ago this place-was-6%.  
7"t

If 4
f  "aiin fd by a THELMA DALE N 	 let '-% 

THELMA DALF,JANCE, Cartwright, Oklahoma, on 
January 16, 1964, ad ised that she was the former owner of 
the Road Runner Motel, previously known as the Texhoma Motel ' 

. at 202 South 9th Street, Durant, Oklahoma, and she owzgehis 

of 	
from 1956 until 1959 when she sold it to a GUY 	BAN 

%..—of Oklahoma City‘Mahe stated she was well acquainted with . 
ROY ITMES and stated&KIMES had never made any effort to' ,4„ 

- 	purchase this motel from her. She stated further that 
approximately four years ago she saw ROY KIMES in Durant,  
Oklahoma, when KIMES told her he was operating Marge and 

zti 4.',';';‘: Betty's Motel on Highway 69 and 75 five miles north of Caddo 
.'- Oklahoma. 

*f •r • 

NANCE stated when she saw KIMES he was always 
alone and was not accompanied by anybody. She has no 
knowledge of JACK L. RUBY and stated Marge and Betty's Place 
was formerly owned by WILSON R. BAUGHMAN of 828 West Elm 
Street, Durant, Oklahoma. 

The following individuals, operators of motels 
• and tourist courts in Durant, Oklahoma, were contacted on 

January 16, 1964, and all advised they were acquainted with 
ROY KIMES; however, had never seen or heard of JACK RUBY. 
All advised that ROY KIMES had made no effort to purchase 	- 

. 	 businesses:. 	 ./ 
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• yr" The following investigation was conducted by 
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	 SA LEO W. USELDING: 
. 

. ..., 	--Mrs DO 	RTIlis  Operatoic_Road,Runner, 	Motel, 

t,.-5. 	known as the Texhoma Motel in May, 1962. She *tatted they .. .:, 
114:;A:. .her husband purchased the Road Runner Motel which was formerlf:. 

i - 
, 
..:,202_§outh 9tti -street on Janufity-16, 1964;advised-she and 

, 	 )(,,e,,),-/ (.3Attt .• 
' AT DURANT, OKLAHOMA 

. 	 . 	.,..i..0.- . 	, 

. ,...:-. were not acquainted with ROY KIMES or JACK RUBY and that 
t -. 	KIMES or RUBY had made no effort to purchase this motel 

from them. 

Mrs. MARTIN stated they purchased this motel from 
C. I BARTLETT who resides 2415 Southwest 25th Street, Oklahoma - _  

11:..,:!“ity, and stated approximately-four years. ago this place-was—la% 
7"t.r "oitn fd by a THELMA DALE N 	 AY-% 

THELMA DALF,JANCE, Cartwright, Oklahoma, on 
January 16, 1964, ad ised that she was the former owner of 
the Road Runner Motel, previously known as the Texhoma Motel 

e 	at 202 South 9th Street, Durant, Oklahoma, and she owllehis 
.; place from 1956 until 1959 when she sold it to a GUY 	BAN 
.-!.' of Oklahoma City 	stated she was well acquainted with ..!;--.  •
.‘ ROY IMES and stated&KIMES had never made any effort to 	.., .. 

= 	- purchase this motel from her. She stated 	that . 	h 	hi 	f 	h 	Sh 	d f 	h 	h 	. _.,...,.*: ..,. 
approximately four years ago she saw ROY KIMES in Durant, 

I.-.' , Oklahoma, when KIMES told her he was operating Marge and 	. 
, .;: Betty's Motel on Highway 69 and 7S five miles north of Caddo ct)' 
" .- 	Oklahoma. 	 • 

NANCE stated when she saw KIMES he was always 
alone and was not accompanied by anybody. She has no 
knowledge of JACK L. RUBY and stated Marge and Betty's Place 
was formerly owned by WILSON R. BAUGHMAN of 828 West Elm 
Street, Durant, Oklahoma. 

The following individuals, operators of motels 
•-• • and tourist courts in Durant, Oklahoma, were contacted on 

January 16, 1964, and all advised they were acquainted with 
ROY KIMES; however, had never seen or heard of JACK RUBY. 
All advised that ROY KIMES had made no effort to purchase 	- 
,theilas respective businesses: . 	 r 

41 •:* • 
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ANEW 

GRAD URKHAULDER, Operator of Plaza Motel, 	s" 	i• 
g 	

• 

508 South 9th Street_Vuf2ft4 	 • 

,JAColeCiSMALL, operator of Du.rantj4s_tel, 801 South_ Ikt 	aka DA 

TOMMI RIDER, optrAps....o.f_CapriteAcItel, 
1435-North 1st Street 

H. IIDDLE operator at...Abbott's  Courts,  
724 North 1st 7t it_ 

OC 44-430 
DL 	9 
2 

• • • 

•kr  • 4 

• 

CLY . HUBBARD, operator of Lee's Courts,, 
1223 North 1st Street . ,DiaoL,OKL:e..... 

H. 	WMAN, Downtown Courts, 223 N z•th_lstStreet ii*Pe4-7,  t 
. . ,.. . 

	

	 --...-.7.77,77.4..... . 
BIL EMPLETON, Sheriff and LYL POWELL, Chief of '-  

Pon 	 m s", both Durant, 'Oklahoa, on January 16, 1964, advise-id.' ' 
- JACK L. RUBY has no arrest record in Durant. 

I • g 
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• • 
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# 

g 1 • 	 ' GRAD 	URKHAULDER, Operator of Plaza Motel, 	.• ." - 7:Y' 31I  
• 508 South 9th Street_ jpu ,20.4 .r577----  
.\itti-----,jAciisi.ia, op-  orator of Durlint $.9_tel, 801 SouVi....91. 	egad DA 

TOMMIJ.c1RIDER, optusatio.f_Capreejoll, 
1435-North 1st S reet .L.D4,..42.64 

H..111IDDLE operator  o_t_Abbott•s Courts, 
724 North lstS;r7t JL 

CLYa 

• 

• 

HUBBARD, operator of Lee's Courts,, 
1223 North 1st Street . 

• H. 	WMAN, Downtown - 	- 	223  -.- tiLlst .Street 	t 
----17:777747 • 

_ 	 BIL)(FEMPLETON, Sheriff and LYL POWELL, Chief of '- 
• . Polis,e, both Durant, Oklahoma, on January 16, 1964, adviser' 1. • . 
• JACK L. RUBY has no arrest record in Durant. 

• 
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The following is a chronological summary of the 
whereabouts, movements, and activities of JACK L. RUBY, as 
obtained by review of investigation conducted in this case, 
beginning in January, 1963, with particular attention to the 
period November 22-24,.1963, inclusive. Additions to this . 
chronological summary will be made as investigation continues. 
Only those entries are included in this cht6nology in which 
the identity of JACK L. RUBY has been indicated as definite 
in connection with the particular eptry. 
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The following is a chronological sumaary of the 
whereabouts, movements, and activities of JACK L. RUBY," as 
obtained by review of investigation conducted in this case, 
beginning in January, 1963, with particular attention to the 
period November 22-241 ,1963, inclusive. Additions to this 
chronological summary will be made as invepligation continues. 
Only those entries are included in this cht6nology in which 
the identity of JACK L. RUBY has been indicated as definite . 
in connection with the particular eptry. 

• 

I 
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DATE 	 ZYINTS 

• • I 

JAIMAIT, 1963 

TZBRUART, 1963 

2/9/63 

APRIL or RAY, 1963 

MAY 28, 1963 

MIX 15, 1983 

AUGUST 8, ;963 

BLVMDIOUU130, 1963 

No entries for January. 

GAIL RAVZJ, Woodsborol*Texas, 
received a telephone call in* 
RUBY. She was at Wichita, Manias, 
and RUBY was calling from Dallas, 
Texas.-  Be offered to fly to ' 
Wichita and return her to- Valles. 

JULES SIN2rJURBICRT, Port 
Arthur, Texas, met RUBY in 
Sheraton-Lincoln Hotel, ROustbn, 
Texas. 

RUBY sent a telegram from the 
Western Union Office, •Ballas, 
Texas, to =DD ,ILAPLAN Agency,. 
1864-Broadeay,_2S, TOrk City, 
New.TOrk.  

RUST sent a telegram from the 
Western Union out°. 'Dallam • 
Texas, to 2. 447Taxiginaaum, 
8027 Cheillenteur,:ifew Orleans, 
Louisiana. * 

sum sent a teleg am from the 
'Western Union 	cm, 'Dense, 
Tizae, to BOBS •FAYS, Aperloan 
Guild of Variety Artists(AGVA), 
Xiw VOrklUity;29es-york.-. 

• 

ROSY bought two oashierSiheoks, 
one in the amount of"4110.00 
and tho - othor.in the tnount.of 
$60:00 at the Morohanta State 
Sisk,•Dallas, Texas. 

1 % D II:639 
A t gj 	• 
1 	. 

_ DATE 	 ZYINTS 

• • I 

JANUARY, 1963 

WEBRUARY, 1963 

2/9/63 

APRIL or RAY, 1963 

MAY 28, 1963 

MIX 15, 1963 

AUGUST 11,..1963 

IIMPT3101311 30, 1963 

No *atria' for January. 

GAIL RAVEN, Woodshorol*Texas, • 
received a telephone call from 7  ' 
RUBY. She was at Wichita, Manias, 
and RUBY was calling from Dallas, 
Texas.' He offered to fly to ' 
Wichita and return bar to 'Dallas. 

JULES RENMILERBERT, Poe 
Arthur, Texas, met RUBY in 
Sheraton-Lincoln Rotel, Rouatbn, 
Texas. 

RUBY sent a telegram from the 
Western Union Office, .Dallas, 
Texas, to =DD ,ILAPLAN Armays . 
1664-Broadway,_Mew !Ork City, -• 
New. York. 

BUST sent a telegram from the 
Wistaria Union Ottioe, 
Texas, to 2. 4ArTAXNENBAUM, 
6027 Chef !lenteurp'x'w Orleans, 
Louisiana. - 

.nnrr sent a teleg an from the 
'Western Unionea, Vailas, 
Texas, to BOBS •FAYS, Aserioan 
Guild of Variety Artiste(AGVA), 
.214w VOrhCity-,26eV-Tork.-- 
RUBY bought two oashiskS -Oheoks, 
.one in the amount of"4110.00 
and the - othor:in the anount•of 
$60:00 at the 1114rallanta State 
Baak,.Mallas, Taman. 	• 
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DATE 	 EVENTS 

OCTOBER 25, 1963 

10/29/63 

NOVEMBER 5 or 6, 1963 

11/6/63 

RUBY bought a cashiers check 
in the amount of- $390.10 at 
the Merchants State Bank, 
Dallas, Texas. 

RUBY sent a telegram iron the 
Western Union Office, Dallas, 
jexas, to Dr. and Mrs. MAYAN 

,XJACOBSQM, in care OrMrs.„_05CAR 
AKNEWMAN, 12_- 72nd Strict,Rev 

✓

• 

.  York City ....IWILTork. 

IDW 	ROCCO, Hollywood,. 
Call ornia, net RUBY at Dallas, 
Texas, and thereafter paw him 
every night for the next six 
or seven nights at the Carousel 
Club, Dallas, Texas. 

WALTER BRVU'OMMDD 	RD, 21 
Paso, Texas received a telephone 
call from RUDY regarding 
employment. RUBY was at Dallas, 
Texas. 

11/7/63 	 RUBY sent a telegram from the 
Western Union Office, Dallas, 
Texas, to BILL DE MAR, 'Casa 
Nis Mot 1, Wichita, Kansas. 

11/9/63 	 EDWA FIRE, Dallas, Texas, saw 
RUBY.at Room 302, Lacy Building, 
1521 Commerce Street, Dallas, 
sometime. during the day. 

11/11/63 . 	 Sometime during the day BARNEY_ 
--

- 

FRAZER, Chicigo,_Illinois, talked 
to RUBY by-long-distance telephone. 
BAKER was at telephone 225-0560 
in Chicago and RUBY was at ..14:A„ 
Dallas, Togas. 

yabliftew 
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DATE 	 EVENTS 

OCTOBER 25, 1963 
	

RUBY bought a cashiers check 
in the amount of- $390.10 at 
the Merchants State Bank, 
Dallas, Texas. 

10/29/83 	 RUBY sent a telegram from the 
Western Union Office,'Dallas, 

*_yoxas, to Dr. and Mrs.,COILEMAN 
,XJACOBSQN, in care 61-11rsA_OSC4$ • 
,KKEWMAN, 12_- 72nd Bts*et, Mr. 

✓

• 

.  York City _NwIt_Tork. 

NOVEMBER 5 or 6, 1963 	EDIT 	ROCCO, Hollywood,. 
Cali ornia, net RUBY at Dallas, 
Texas, and thereafter paw his 
every night for the next six 	• 
or seven nights at the Carousel 
Club, Dallas, Texas. 

11/6/63 

11/7/63 	 RUBY sent a telegram from the 
Western Union Office, Dallas, 
Texas, to BILL DE MAR, Casa 
Nis Mot ' Wichita, Kansas. 

11/9/83 	 EDWA HEN, Dallas, Texas, saw 
RUBY.at Room 302, Lacy Building, 
1521 Coamerce Street, Dallas, 
sometime•during the day. 

11/11/63 . 	 Sometime during the day BARNEY 
--

- 

FBAKER, Chicigo,_Illinois, talked 
to RUBY by-long-distance telephone. 
BAKER was at telephone 225-0560 
in Chicago and RUBY was at 1 A„ 
Dallas, Tomas. 

WALTER ERVIN (BUDDT EARD, El 
Paso, Texas received a telephone 
call from RUDY regarding • 
employment. RUBY was .at Dallas,. 
Texas. 
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S• 
-''" 	• 

DATE EVENTS 

 

   

11/19/63 	 SAMUEL BAILEX:HER, U. 	Aran. 
Torrent...Texas, saw RUBY at the 
Carouse Club during the night. 

11/20/63 	 PE 	ITE, Dallas,* Texas, saw 
and talked to RUBY at the Court 
House, Dallas, Texas, sometime 
during the day. 

11/20-21/63 	 'ANTHONY GEO ,RIZZO, Dallas, 
Texas, saw. and talked to RUBY late 
on the night of November 20, 1963, 
and early on the morning of 
November 21, 1963, at the 
Carousel Club, Dallas, Texas. 

11/21/83 	 SAMfGAMPISI, Dallas,-Texas, saw 
RUBY with RALPH PAUL at the 
Egyptian Lounge Dallas, Texas, 
for 45 minutes beginning about 
9:45 PM or 10:00,PM. 

Mrs. NORMAN E: LEN IS, Dallas,. 
Texas, saw RUB sometime during 
the day in a oar at the 
Expressway and Main Street, and 
a few minutes later at Munger and 
Live Oak Streets, Dallas, Texas. 

RUBY bought a cashiers check in • 
the amount of $500.00 at the 
Merchants State Bank, Dallas, 
Texas ' 

DONWAMPBELL, Dallas, Texas, saw 

c ...,  
and spoke to RUBY at the 
Egyptian Lounge, Dallas, Texas, 
at about 10:00 PM. 

DL 44 -1639 
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DATE EVENTS 

11/19/63 	 SAMUEL BAILEX:HER, U. S. Aran_ 
Terrelle _Texas, saw RUBY at the 
Carouse Club during the night. 

11/20/63 	 PE 	ITE, Dallas,* Texas, saw 
and talked to RUBY at the Court 
House, Dallas, Texas, sonatina 
during the day. 

11/20-21/63 	 'ANTHONY GEO ,RIZZO, Dallas, 
Texas, saw, and talked to RUBY late . 	. 
on the night of November 20, 1963, 
and early on the morning of 
November 21, 1963, at the 
Carousel Club, Dallas, Texas. 

Vz 
11/21/63 	 60fCAMPI6I, Dallas,-Texas, saw 

RUBY with RALPH PAUL at the 
Egyptian Lounge Dallas, Texas, 
for 45 minutes beginning about 
9:45 PM or 10t00,PM. 

Mrs. NORMAN E: LEN I8, Dallas,. 
Texas, saw RUB sometime during : 
the day in a oar at the 
Expressway and Main Street, and 
a few minutes later at Munger and 
Live Oak Streets, Dallas, Texas. 

RUBY bought a cashiers check in • 
the amount of $500.00 at the 
Merchants State Bank, Dallas, 
Texas/ 

c ...,  

DON4AMPBELL, Dallas, Texas, saw 
and spoke to RUBY at the 
Egyptian Lounge, Dallas, Texas, 
at about 10:00 PM. 
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DATE RUNTS 

• 

11/22/63 

.11/22-23/83 

MAR LAWRENCE, Dallas, Texai, saw 
RUBY at Lucas B $6. B.Restadkint, 
3520 Oak.Lawn Street, Dallas, 
Texas, at 2:15 AN or 2:40 AK. 
BEyK 1ANTOR, Washington, D.C.4j.  

saw hind talked to RUBY at 	• 
Parkland Hospital, Dallas, Texas 
at about 1:28 RN or at about 
2:00 PN. 

DONALD 	8A7RAN, Dallas, Texas 
talked to RUBY by telephone 
three times between 2:30 PM. . 
and 3:15 PM. 

DAVE IfFNILLER, Dallas, Texas, 
talked to RUBY ioi a minute or 
so at about 5:30 PN at MILLER's 
plane of employment, the Inquire 
Shine and Press Shop, 1322 Commerce 
Street, Dallas, T s. 

Detective ROY 	 Dallm;. 
Pilice Department, saw RUBY in 
the third floor hallway of the r.iPPIS 
Dallas Police Department Building 
during. tho-night. 

DAVID L ONN8TON, Justice of the 
Peace, Precinct 92, 
Texas, saw and talked to RUBY at 
a press conference at the Dallas 
Police Department Building during 
the late night of November 32, 
1963, and the early morning of 
November 23, 1943. 	• 	• 
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DATE EVENTS 

• 

11/22/63 

.11/22-23/83 

N.A4WeWRENCE, Dallas, Texan, saw 
RUBY at Lucas B h. B.Restadkint, 
3520 Oak.Lawn Street, Dallas, 
Texas, at 2:15 AN or 2:40 AN. 

BEyK 1ANTOR, Washington, DoQ4J . - 
saw had talked -to RUBY at 	• 
Parkland Hospital, Dallas, Texas 
at about 1:28 RN or at about 
2:00 PK. 

DONALD 	8A7RAN, Dallas, Texas 
talked to RUBY by telephone 
three times between 2:30P11 . 
and 3:15 PN. 

DAVE L ILLER, Dallas, Texas, 
talked to RUBY for a minute or 
so at about 5:30 PN at MILLER's 
plane of employment, the Enquire 
Shine and Press Shop, 1322 Commerce 
Street, Dallas, Teas. 

Detective ROY 	 Dallm;. 
Pilice Department, saw RUBY'in 
the third floor hallway of the erd PIS 
Dallas Police Department Building 
during. tho- night. 

DAVID L,4408N8TON, Justice of the 
Peace, Precinct. 82, Dallas, 
-Texas, saw and talked to RUBY at 
a press conference at the Dallas 
Police Department Building during 
the late night of Rovesber 32, 
1963, and the early morning of 
November 23, 1943. 	• 	• 



EVENTS.  

11/23/63 ' ARNOLD CLY y OAYDOSS, Dallas,. 
Texass .saw and talked to RUBY on , 
the 	floor of the- Dallas . 
Times Herald Building at about. 
3:45 AM-or COO AM. 

LOIS<REKS, Dallas, Texas, saw.  
RUBY with two other men in Jobb'. 
Waffle Shop, Dallas, Texas, from 
about 4:45 AM until about 6:00 AN. 

MAR CROZIER, Dallas, Texas, saw 
RUB with two other men at Webb's 
Waffle Shop, Dallas, at about 
6:30 AM.' 

/e  

ROLANDeiEBB, Dallas,_Texas, saw 
RUBY wi two other men at Webb's 
Waffle Shop, Dallas, Texas 
between 5:30 AM and 6:00 Ail. 

DOYLEITOKES, Dallas, Texas, 
saw 'RUBY drive hiscar out of the
driveway along side 213 South 
Ewing, Dallas, Texas, between 
1400 PM and 1:30 P. 
DAVE L. ELM, Dallas, Texas, 
saw RUBY stop in at the inquire 
Shine and Proms Shop, 1322 	- - 
Commerce 

and, 
	Dallas,.Toxasi 

at about 5:30 PM. 

ROBER 	REIN, Dallas, TIMIS saw 
RUBY at the oorner of Browder 
and Commerce Streets, Dallas, 
Texas, at about 5:50 PM and tilted 
to him. for five or ten minutes. 

EVENTS.  

11/23/63 ' ARNOLD CLTJE OAYDOSS, Dallas,. 
Texass _saw and talked to RUBY on , 
thi-third floor of the- Dallas . 
Times Herald Building at about. 
9:45 AM-or COO AM. 

LOL4REKS, Dallas, .Texas, saw.  
RUBY with two other men in Webb's 
Waffle Shop, Dallas, Texas, from 
about 4:45 AM until about 6:00 AN. 

MAR CROZIER, Dallas, Texas, saw 
RUB with two other men at Webb's 
Waffle Shop, Dallas, at about 
6:30 AM.' 

/e  

ROLANDeiEBB, Dallas,_Texas, saw 
RUBY wi two other men at Webb's 
Waffle Shop, Dallas, Texas 
between 5:30 AM and 6:00 Ail. 

DOYLE STOKES, Dallas, Texas, 
saw/RUBY drive hisoar out of the
driveway along side 213 South 
Ewing, Dallas, Texas, between 
1400 PM and 1:30 K. 
DAVE L. MILLER, Dallas, Texas, 
saw RUBY stop in at the inquire 
Shine and Press Shop, 1322 	- - 
Commerce 

and, 
	Dallas,.Texasi 

at about 5:90 PS. 

ROBER 	MEIN, Dallas, Texas, saw 
RUBY at the corner of Browder 
and Commerce Streets, Dallas, 
Texas, at about 5:50 PM and tilted 
to him. for five or ten minutes. 
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DATE 
	

RUNTS 
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THOMAS J MC UNNA, Galveston, 
TOXIM, fas present when mu.  • 
itAxkwiLsoN of Dallas, Texas, 
received a telephone call - 
(long-distance) from RUBY at 
his, MC UNNA, telephone in 
Galveston; Texas. The telephone 
is SD 3-8022. 

11/24/63 	 No entries for November 24, 1963. 

• 
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DATE 
	

RUNTS 

. 	. 

THOMAS J MC UNNA, Galveston, 
TOXIM, fas present when mu.  • 
mixklumoni of Dallas, Texas, 
received a telephone call - 
(long-distance) from RUBY at 
his, MC KIM, telephone in 
Galveston, Texas. The telephone 
is SD 3-8022. 

11/24/63 	 No entries for November 24, 1963. 

• 

• ■■ 
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ALBERT SAYERS - LAC 	 1/18/64 
by Special Agent 	 Date dictated 	  
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EDERAL BUREAU OF INVESTIGATION - 

Date 	1/18/64 
fenilles 

( 
	ALICE REAVE ICHOLS, 8797 Redondo Drive, Dallas, 

Texa ,...telephone DA 1-3687, telephonically advised that on - 
Monday evening, January 13, 1964, a Mr. DENSON, who identified 
himself as a private investigator employed by the defense 
attorneys for JACK L. RUBY, came to see her and talked to her 
for about one and one-half hours. This was in relation to her 
knowledge of JACK L. RUBY and particularly to any knowledge she 
had of the whereabouts of RUBY on November 22, 1963. She advised 
that she told Mr. DENSON what she knew and after he had gone that 
evening and during the next two or three days she recalled the 
interview she had had with SAs ALBERT SAYERS and PAUL L. SCOTT on 
November 25, 1963. She said she believed she had not told'SAs 
SAYERS and SCOTT about a telephonic contact she had had with 
JACK L. RUBY on November 22, 1963. 

She furnished the following information with regard to 
that telephonic contact: 

She had been working at her regular job on that date 
and had gone out to lunch between 1:00 and 2:00 PM. She returned 
from lunch at about 2:00 PM and was advised that she had received 
a telephone call from JACK RUBY while she was out. He had left a 
telephone number for her to call.. At about 2:10 PM she telephoned 
the number and the man answering sounded to her like a Negro. She 
said for this reason she believes the number was probably at the 
Carousel Club; however, she does not know this to be a fact. The 
man who answered the telephone told her that RUBY was on another 
telephone at the time, and she left her number at the office, . 
Riverside 1-1321, and asked the man to have RUBY call her. 

At about 2:15 PM she received a telephone call from JACK 
RUBY. This call lasted for only about one minute and RUBY was 
apparently calling to tell her what a terrible thing he thought it 

'was that President KENNEDY had been assassinated. 

RUBY again called her on November 22, 1963, at about 
7:30 PM at her home. This was also a very short conversation, 
and he mentioned to her that he was going to the Synagogue. He 
also told her that his clubs were closed. She does not know from 
where RUBY was calling. This is the last contact of any kind she 
has had with JACK L. RUBY. 

1 

on  1/18/64 	st 	Dallas. Texas 	plia 	DL 44-1639  

ALBERT SAYERS - LAC 	 1/18/64 
by Special Agent 	

psi 
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EDERAL BUREAU OF INVESTIGATION 

Date 	1/18/64  

( 
	ALICE REAVE ICHOLS, 8797 Redondo Drive, Dallas, 

Texa ,...telephone DA 1-3687, telephonically advised that on 
 evening, January 13, 1964, a Mr. DENSON, who identified 

himself as a private investigator employed by the defense 
attorneys for JACK L. RUBY, came to see her and talked to her 
for about one and one-half hours. This was in relation to her 
knowledge of JACK L. RUBY and particularly to any knowledge she 
had of the whereabouts of RUBY on November 22, 1963. She advised 
that she told Mr. DENSON what she knew and after he had gone that 
evening and during the next two or three days she recalled the 
interview she had had with SAs ALBERT SAYERS and PAUL L. SCOTT on 
November 25, 1963. She said she believed she had not told'SAs 
SAYERS and SCOTT about a telephonic contact she had had with 
JACK L. RUBY on November 22, 1963. 

She furnished the following information with regard to 
that telephonic contact: 

She had been working at her regular job on that date 
and had gone out to lunch between 1:00 and 2:00 PM. She returned 
from lunch at about 2:00 PM and was advised that she had received 
a telephone call from JACK RUBY while she was out. He had left a 
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At about 2:15 PM she received a telephone call from JACK 
RUBY. This call lasted for only about one minute and RUBY was 
apparently calling to tell her what a terrible thing he thought it 

'was that President KENNEDY had been assassinated. 

RUBY again called her on November 22, 1963, at about 
7:30 PM at her home. This was also a very short conversation, 
and he mentioned to her that he was going to the Synagogue. He 
also told her that his clubs were closed. .She does not know from 
where RUBY was calling. This is the last contact of any kind she 
has had with JACK L. RUBY. 
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She advised that she had received a subpoena which was 

issued by the defense to appear in court at Dallas on Monday, 
January 20, 1964. 

She advised that the only other contact she has had 
other .than the interview with SA SAYERS and SA SCOTT and the . 
conversation with Mr. DENSON in connection with the JACK RUBY 
case has been a telephone call from SA LEO L. ROBERTSON of the 
FBI at Dallas and a telephone call on December 31, 1963, from a 
newsman of the Associated Press. She did not know that man's 
name and declined to discuss anything with him. She said when 
SA ROBERTSON called he asked her if the names of several people 
were known to her or familiar to her. She recalls that she did 
not know any of the people whom he named. 

- 
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. ANDREW ARMSTRONG, JR., Assistant Manager, Big D 
Copa Club, formerly known as the Carousel Club, 1312-1/2 Commerce 
Street, Dallas, Texas, furnished the following information with 
regard to the time period from about 11:53 AM until about 4:00 PM 
or 4:30 PM, November 22, 1963: 

He got on the bus near his home at about 11:53 AM and 
traveled the regular bus route to the bus stop at Main and Akard 
Sheet, Downtown Dallas, at about 12:25 PM. At the time he got ' 
of the bus he noticed that the Presidential Motorcade, or a 
lapge crowd of people watching the Motorcade, were at Main and-
LaMar Streets, a few blocks west of where he got off the bus. 
Upon alighting from the bus, he walked to the Carousel Club, 
which took him approximately four or five minutes. He estimates 
he krrived at the Carousel Club at about 12:30 PM. 
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Upon arrival at the club, he went to a room in the rear 
of he club and took off his jacket and then went to the men's 
roo . While in the men's room, he heard sirens and it sounded to 
him ,as though there were many more than just one or two sirens. 
He became curious about this and consequently left the men's room 
and went to another room where he keeps his portable radio. He 
tuned it to Station KLIF, Dallas, and announcements were being 
made over the radio that someone had fired at the Presidential 
Motorcade. It2ken immediately ran to a room in the club, where 
CURTXS LAVE 	CRAFARD, commonly known as LARRY,  was sleeping, 

, and kwakened him. He told LARRY that someone had just shot at the 
/President. LARRY, being a very hard sleeper, did not awaken 

1 

comp etely at that time and did not get up. 

He, ARMSTRONG, then listened to the radio for two or 
thred more minutes and heard several apparently confused announce-
ments on the radio and heard that the car carrying President 

'KENNEDY was on its way to Parkland Hospital. He then returned to 
the room where CRAFARD was sleeping and awakened him. CRAFARD got 
up and got dressed. While he was doing this, they both listened 

. toltadio Station KLIF on ARMSTRONG'. portable radio. 

Approximately five to fifteen minutes after LARRY got up, 
• JACK . RUBY telephoned him, ARMSTRONG, at the Carousel Club. He 

' 	• 
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believes that RUBY was calling from the Dallas Morning News 
Building inasmuch as he heard typewriters in the background and 
also knew that it was'RUBY's habit on Friday morning to go to 
the newspaper building for the purpose of composing his newspaper 
ads for his clubs for the week-end. RUBY talked to him for three 
or four minutes, and he surmised that RUBY was calling to tell him 
that the President had been shot; howevee, RUBY apparently heard 
his radio playing in the background and said, "Oh, you have 
already heard?" and he told RUBY that he had. RUBY at that time 
told him, "If anything happens, we are going to close the club." 
RUBY then told him that he would see him after a short while. 
ARMSTRONG recalls that RUBY forgot to ask him if he had fed the 
dogs, which he keeps at the club inasmuch as it was RUBY', regular 
habit almost every time he called ARMSTRONG to ask him if the dogs 
have been fed. 

He, ARMSTRONG, kept the radio tuned to Station KLIF, 
Dallas, for the remainder of that afternoon. At approximately 
1:30 PM, he heard the official announcement when it was first 
made that President KENNEDY was dead. 

Prior to the announcement of President KENNEDY'S death, 
he had heard several announcements on the radio station to the 
effect that an officer of the Dallas Police Department had been 
shot. He does not recall hearing the name of the police officer 
during these announcements and believes, to the best of his 
recollection, that the officer had not been identified by name at 

i 
 

the time these announcements were made. 

About fifteen or twenty minutes after hearing the first 
official announcement of the death of President KENNEDY, JACK L. 
RUBY arrived at the Carousel Club. He, ARMSTRONG, believes this 

'was at approximately 1:45 or 1:50 PM. RUBY appeared to be dis-
traught and mumbled something about "What a terrible thing." 
RUBY's first coherent statement after his arrival at the club was 
that the club was closed and would be closed for the next three 
days. 

RUBY immediately went to a telephone which has telephone 
number RI 7-2362 and started making telephone calls. He had 

- completed one or two telephone calls within a matter of less than 
-7 five minutes when they both overheard an announcement on Radio 

Station KLIF to the effect that Officer TIPPIT of the Dallas Police 
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'.Department had been shot and killed. RUBY mentioned to him, 
ARMSTRONG, at that time that he knew Officer TIPPIT. ARMSTRONG 
said he believes that this may have been the first announcement 
on Station KLIF which identified by name the officer who had been 
Shot, (It has been established through records of the Dallas 
Police Department that Officer J. D. TIPPIT was shot and killed 
at approximately 1:18 PM, November 22, 1963.) 

JACK L. RUBY remained at the Carousel Club until 
approximately 4;00 PM. ARMSTRONG said he could not be accurate' 
about that time but this is the best estimate he could give as 
to when RUBY left the Carousel Club. During the time RUBY was 
there, he gave ARMSTRONG instructions to •contact all of the 
Carousel Club employees and tell them that the elub would be 
closed Friday night, Saturday night and Sunday night. He, 
ARMSTRONG, started making these telephone calls at about 2:30 PM. 
One of the persons he called was "LITTLE LYNN", who resides in 
Fort Worth, Texas. 	 • 

RUBY was on the telephone almost all of the time he was 
in the club and made several long-distance telephone calls, as 
well as numerous local telephone calls. RUBY was crying nearly 
all of this time. He, ARMSTRONG, knows, through hearing names 
mentioned and cities mentioned by RUBY while making these telephone 
calls, that long-distance calls were made that day to Arlington, , 
Texas, where RUBY talked to RALPH PAUL, and to Detroit, Michigan; 
Chicago, Illinois, and Los Angeles, California. The only local . • 
telephone calls that he, ARMSTRONG, can identify were calls made 

' to EVA L. GRANT and Dr. COLEMAN JACOBSON. 

He, ARMSTRONG, has no personal knowledge of any activities, 
travels or whereabouts of JACK L. RUBY between the time RUBY called 
'him from the Dallas Morning News Building and the time RUBY arrived 
at the Carousel Club. RUBY did not discuss that time period with 
him, and he has no way of knowing of RUBY'. activities at that 
time. RUBY has never mentioned to him any intention of going to 
Parkland Hospital, Dallas, or of having gone there at any time. 

ARMSTRONG advised that he recalls that sometime between 
2:00 PM and 3:00 PM he answered the telephone at the Carousel Club 

, and a woman asked to speak to Mr. RUBY. He recalls telling this 
f woman that Mr. RUBY was at that time talking on another telephone 

and the woman asked him to have Mr. RUBY return her call as soon 
. as possible. This woman gave him a telephone number, and he 

believes he recalls the name ALICE being mentioned by the woman as 
1 her name. He knows that this woman was not among his own 
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acquaintances although he has heard of a woman by the name of 
ALICE NICHOLS who was a former girl friend of JACK L. RUBY. 

ARMSTRONG said with regard to the foregoing informa-
tion that due to the passage of time since the events set out 
above and the general state of confusion at the time these events 
were occurring, he could not be certain to the minute with regard 
to the times of day set out above. He stated, however, that 
after reflection, and after going over these stated times of day, 
he believes they are accurate to within a few minutes, to the 
best of his recollection. 

ARMSTRONG related that he does not recall any woman 
visiting JACK L. RUBY at the Carousel Club during the afternoon 
of November 22, 1963, and he does not recall RUBY having gone to 
his office or having been in his office at the club during that 
afternoon.. He said that RUBY usually does most of his paper wprk 
at a table near the front door of the club where the telephone is 
located. He said there is another telephone in the club which is 
a pay station and which has telephone number RIverside 1-0289. 
He said he does not recall JACK L. RUBY using the pay station 
telephone at any time that day. 
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4 * RALPH PAUL, operator of the Bull-Pen Drive-In,' .. 
rlington Texas, and previously identified as an associate 

of JACK RUBY was interviewed at the Big,D Copa, previously 
known as the Carousel Club, 1312i Commerce. Mr. PAUL stated 
he had assumed management of the club recently in order to 
attempt to protect his "investment" which he said consisted 
of loans to RUBY. He said the name had been changed to 
Big D Cope since Dallas newspapers had declined to accept 
any further advertisement under the name of.Carousel Club. . 
He volunteered one of his biggest problems has been to 
attempt to find who owns "the corporation". He said he 
attempted through RUBY's attorneys and othereAse unsuccessfully 
to get a clear picture of the "corporation": Be stated 
he is now sorry he took over the management'and did not 
merely "let it die". He said business is very poor and 
that he is too old to run two businesses. 

PAUL was asked if he could recall specifically 
the time of day he first heard from RUBY on November 22, 1043, 
the day of President KENNEDY's assassination. Be readily, . 
stated RUBY called him about 12:45 PN by telephone, the 
gist of the conversation being to determine whether PAUL 
had heard of the shooting of the President. He said this 
call was received prior to the subsequent announcement of 
the President's death. He said be did not hear further 
from RUBY until late afternoon or early evening. Be said 
he did not know from what telephone RUBY called him at 
12:45 PM. 
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1 	
The records of the Southwestern Bell Telephone Company, 

Dal as,. Texas, as reviewed on January 13, 1964, reflect that a 
long-distance call was placed from Dallas phone RI 7-2362 (located 
at the Carousel Club) to WE 5-1082, Los Angeles, California. This 
call was placed at 2:37 PM, November 22, 1963. The conversation 
lasted for a period of three minutes and was a station-to-station 
call, direct dialing being used, and the call was not handled by 
an operator. 

In view of this fact, the records of the telephone 
company do not show who placed the call, nor do they show the 
name of the person to whom the call was placed or the person who 
answered it in Los Angeles. 

In the event the above information must be utilized 
a subpoena duces tecum must be issued to Mr. R. A. BURROW, Chief 
Special Agent, Southwestern Bell Telephone Company, Dallas, Texas. 
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I . • The records of the Southwestern Bell Telephone Co any,: 
De las, reflect the following information concerning long-distance• 
to ephone calls Charged to the telephones listed below:.  

• 
From Riverside 7-2362 (the Carousel Club), the following 

long-distance telephone calls were made on November 22, 1963: 

. TIME OF DAY 	 DURATION OF CALL 
	

TYPE Of CALL . 

2:05 PM 	 ALmin.; 
	Station .to Station 

.The above telephone call was made to Chicago, 
Illinoil, telephone SO 5-3280. 

1:45 PM 	 ' 1 min. 	Station to Station 

This long-distance call was made to Fort Worth, 
Texas, telephone number MR 4-8525. 

2:42 PM 1•1•1111.■ Station to Station 
(Day) 

1:51 PM 
	

Station to Station 

. The above long-distance telephone calls were made to 
Arlington, Texas, telephone number CR 5-4891. 

• 
2:43 PM 	 2 bin. Station to Station 

The above long-distance call was made to Arlington, 
Texas, telephone number CR 5-5352. 

From telephone number LAkeside 8-4775 (EVA L. GRANT.' 
apartment), a long-distance telephone call was made from this 
number to Chicago, Illinois, telephone SE 3-0984, for a duration 
of thirty-one minutes. This was a station-to-station call (late 
might). 

0 
1 
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• The records of the Southwestern Bell Telephone Ocespany,: 
Dal/ae, reflect the following information concerning long-distance• 

to ephone calls Charged to the telephones listed below:. 
• 

From Riverside 7-2362 (the Carousel Club), the following 
long-distance telephone calls were made on November 22, 1963: 

. TIME OF DAY 	 DURATION OF CALL 
	

TYPE Of CALL . 

2:05 PM 
	

Station .toStation 

.The above telephone call was made to Chicago, 
Illinoil, telephone SO 5-3280. 

1:45 PM 
	

1 min. 	Station to Station 

This long-distance call was made to Fort Worth, 
Texas, telephone number MR 4-8525. 

2:42 PM 	 Station to Station 
(Day) 

1:51 PM 
	

3,111n. 	Station to Station 

• the above long-distance telephone calls were made to 
Arlington, Texas, telephone number CR 5-4891. 

• 
2143 PM 2 Min. 	Station to Station 

The above long-distance call was made to Arlington, 
Texas, telephone number CR 5-5352. 

From telephone number LAkeside 8-4775 (EVA L. GRANT.' 
apartment), a long-distance telephone call was made from this 
number to Chicago, Illinois, telephone" SE 3-0984, for a duration 
of thirty-one minutes. This was a station-to-station call (late 
might). 
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DL T-1.09 

The records of the telephone company failed to 'reflect 
either the name of the person calling or the person called. 

1 
4 • 	..• 

OD 

--, 	The above information will be made available upon the 
issuance of a subpoena duces tecumhich should be directed-to' 
R.- a.,-ARPMRON1. Chief Special Agent,. Southwestern Sell Telephone 
Company, Dallas. 

f 

DL T-1.09 

The records of the telephone company failed to reflect 
either the name of the person calling or the person called. 

1 
4• 	..• 

OD 

The above .information will be made available upon the 
issuance of a subpoena duces tecumhich should be directed-to-
R.- 111,.-r-ARPMWM1, Chief Special Agent,. Southwestern Sell Telephone 
Company, Dallas. 

f 
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ZDERAL BUREAU OF RIVESTIGAI'L 

1 
De. 1/29/64 

 

xi  
- • - Records of Southwestern Bell Telephone, Company, Dallas, 

Te s, reflect the following information: . 

A longr-distance telephone call- was placed from telephone 
number NR. 1-5601, Dallas, at 8:48 PM, November 22,'1963.'to -- 
Arlington, Texas,* telephone number CR 5-4891. *This -conversation 
lasted for three minutes. This was a station-to-station call, 
the name of the caller ,and the person called not being shown. 

.A long-distance telephone call was placed by'EVA GRANT • 
from telephone number LAkeside 6-6258, at 11:40 M. November 22. 
1963, such call to be charged to LAkeside 8-4775. This call- was 
placed to Chicago , Illinois, to telephone number SR 3-0984, Illhidh 
did not answer, and the call was completed to telephone number--  
4-653280, Chicago. The conversation lasted for forty-nine minutes. 
This was a'station-to-itation call, and the person to mom the 
call was placed in Chicago is not shown. 

The above information is available upon the issuance of 
• a subpoena duces tecum, (Which should be directed to R. A. BURROW, *, 
Chief Special Agent, Southwestern Bell Telephone Company, Dallas, 
Texas. 

M Fae
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xi  
- • - Records of Southwestern Nell Telephone,Company, Dallas, 

Te s , reflect the following information: . 

A longr-distance telephone call- was placed from telephone 
number NR - 1-5601, Dallas, at 8:48 PM, November 22,- 1963,•to -- 
Arlington, Texas,' telephone number CR 5-4891. 'This -conversation 
lasted for three minutes. This was a station-to-station call, 
the name of the caller ,and the person called not being shown. 

A long-distance telephone call was placed by'llVA GRANT • 
from - telephone number LAkeside 6-6258, at 11t40 M. November 22. 
1963, such call to be Charged to LAkeside 8-4775. This call- was 
placed to Chicago , Illinois , to telephone number SR 3-0984, Whidh 
did Mot answer, and the call was completed to telephone number'-  
4-653280, Chicago. The conversation lasted for forty-nine minutes. 
This was a - station-to-Station call, and the person to Whom the 
call was placed in Chicago is not shown. 

The above information is available upon the issuance of 
• a subpoena duces tecum, Which should be directed to R. A. BURRS" *. 
Chief Special Agent, Southwestern Bell Telephone Company, Dallas, 
Texas. 
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The following investigation was conducted by SA 
PAUL L. SCOTT at Dallas, Texas, to determine whether or 
not JACK RUBY was observed at Parkland Memorial Hospital, 
Dallas, on November 22 1963: 

_PlqS 
Mr. C. . PRICE, Administrator, Parkland 

Memorial Hospital, Dallas, advised on January 17, 1964, 
that he was on duty at Parkland Memorial Hospital on the 
afternoon of November 22, 1963, when President KENNEDY 
and Governor CONNALLY were brought to the hospital. 
Within a few minutes after their arrival, there was 
considerable confusion at the hospital due to the arrival 
of newsmen and photographers. It was necessary to 
dismiss classes for student nurses in order to make 
space available for the newsmen and this added to the 
commotion in the hallways as many of the student nurses 
remained in the building. Mr. PRICE was in the area 
assigned as temporary press room on several occasions 
during the afternoon but does not recall observing anyone 
resembling JACK RUBY in this portion of the hospital. He 
does not believe he would have noticed him had he been 
there because of the confusion and because of the large 
number of newsmen in the area. It is PRICE'S recollection 
that the Dallas Police Department had blocked entry to 
the hospital of all persons other than hospital personnel 
and news representatives; however, it is possible that some 
persons gained access to the main entrance and out-patient 
entrance to the hospital prior to the time the police 
blocked entry at approximately 1:00 PM. 

• PRICE advised that subsequent to the admission 
of LEE HARVEY OSWALD at the hospital on November 24, 1963, • 
he had obtained a written statement from all hospital 
personnel who were in any way connected with the treatment 
of President KENNEDY, Governor CONNALLY and LEE HARVEY 
OSWALD. He had requested, the personnel to include in their 
statement their impressions as to everything that transpired 
in connection with these incidents. At the time these 
statements were obtained JACK RUBY had been well publicised 
in newspapers and on television and PRICE feels certain 
that had any hospital personnel observed RUBY at Parkland 
Memorial Hospital at any time subsequent to the assassination 
of President KENNEDY they would have balled this to his 
attention in their written statement. 
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The following investigation was conducted by SA 
PAUL L. SCOTT at Dallas, Texas, to determine whether or 
not JACK RUBY was observed at Parkland Memorial Hospital, 
Dallas, on November 22 1963: 

l qS 
Mr. C. . PRICE, Administrator, Parkland 	
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Memorial Hospital, Dallas, advised on January 17, 1964, 
that he was on duty at Parkland Memorial Hospital on the 
afternoon of November 22, 1963, when President KENNEDY 
and Governor CONNALLY were brought to the hospital. 
Within a few minutes after their arrival, there was 
considerable confusion at the hospital due to the arrival 
of newsmen and photographers. It was necessary to 
dismiss classes for student nurses in order to make 
space available for the newsmen and this added to the 
commotion in the hallways as many of the student nurses 
remained in the building. Mr. PRICE was in the area 
assigned as temporary press room on several occasions 
during the afternoon but does not recall observing anyone 
resembling JACK RUBY in this portion of the hospital. He 
does not believe he would have noticed him had he been 
there because of the confusion and because of the large 
number of newsmen in the area. It is PRICE's recollection 
that the Dallas Police Department had blocked entry to 
the hospital of all persons other than hospital personnel 
and news representatives; however, it is possible that some 
persons gained access to the main entrance and out-patient 
entrance to the hospital prior to the time the police 
blocked entry at approximately 1:00 PM. 

• PRICE advised that subsequent to the admission 
of LEE HARVEY OSWALD at the hospital on November 24, 1963, 
he had obtained a written statement from all hospital 
personnel who were in any way connected with the treatment 
of President KENNEDY, Governor CONNALLY and LEE HARVEY 
OSWALD. He had requested, the personnel to include in their 
statement their impressions as to everything that transpired 
in connection with these incidents. At the time these 
statements were obtained JACK RUBY had been well publicised 
in newspapers and on television and PRICE feels certain 
that had any hospital personnel observed RUBY at Parkland 
Memorial Hospital at any time subsequent to the assassination 
of President KENNEDY they would have balled this to his 
attention in their written statement. 

;40 ,, 



PRICE advised Assistant Adninistziator STEVE 
LANDRIGAN handled liaison with the White House press 
group and local newsmen and was in the area of the 
temporary press room most of the afternoon of November 22, 
1963. 

On January 17, 1964, STEVE 	RICAN, Assistant 
-Administrator, Parkland_Menorial Hdipital„ DallaiTrAMS 
adVised he-had-arranged space for newsmen in classroom----  
101 on the South side of the hospital on November 22,- 1963, 
and that he was in the vicinity of the personnel entrance 
to the hospital on the East side a good portion of the 
tine from 1:00 PM to 2:00 PM on November 22, 1963. During 
this time, LANDRIGAN did not observe anyone appearing 
similar to JACK RUBY near this entrance which was the 

_only entrance used by newsmen; however, due to/the 
commotion in the area and the number of strange people, 
LANDRIGAN does not believelle would have noticed RUBY 

-had he been in the hospital. 

LANDMAN furnished the names of the following 
personnel who were in a position to have observed any 
people in this portion df the hospital 	the afternoon 
of November. 22, 1963: 

F 

11,  

• BARBA,HALLFORD 

JUD,XMIrRELL fpX 43 
CART/REDDICE 

• On January 17, 1964, MITCHELL and REDDICK were 
shown photographs of JACK RUBY and they advised they could 
not say whether or not he was in the Parkland Memorial 
Hospital or in the vicinity of the hospital on the afternoon 
of November 22, 1963. 

On January 17, 1964, BARBA HALLWORD, formerly 
employed at Parkland Memorial Hospit 	6315 Maple Sprihgs, 
'Dallas, telephonically advised she had observed photographs 
of JACK RUBY and she was unable to state whether or not 

. 
he,wa in the Parkland Memorial Hospital. 

T.tigs 
 

F 

11,  

BARBARHALLIPORD 

JUD,XMIrRELL fpX 43 
CAROL /REDDICK 

On January 17, 1964, MITCHELL and.REDDICK were • 
shown photographs of JACK RUBY and they advised they could 
not say whether or not he was in the Parkland Memorial 
Hospital or in the vicinity of the hospital on the afternoon 
of November 22, 1983. 

On January 17, 1964, BARBA HALLWORD, formerly 
employed at Parkland Memorial Hospit 	8315 Maple Springs, 
'Dallas, telephonically advised she had observed photographs 
of JACK RUBY and she was unable to state whether or not 

TAX43 • 
he,wa in the Parkland Memorial Hospital. 	• 

PRICE advised Assistant Administrator STEVE 
LANDRIGAN handled liaison with the White House press 
group and local newsmen and was in the area of the 
temporary press room' most of the afternoon of November 22, 
1063 . 

On January 17, 1964, STEVE 	RICAN, Assistant 
-Administrator, Parkland_Memorial Hdipitala  DallaziTrACQ3 
adVised he-had-arranged space for newsmen in classroom-----  
101 on the South side of the hospital on November 22,- 1983, 
and that he was in the vicinity of the personnel entrance 
to the hospital on the East side a good poition of the 
time from 1:00 PM to 2:00 PM on November 22, 1963. During 
this time, LANDRIGAN did not observe anyone appearing 
similar to JACK RUBY near this entrance which was the 
_only entrance used by newsmen; however, due tofthe 
commotion in the area and the number of strange people, 
LANDRIGAN does not beliove.he would have noticed RUBY 
-had he been in the hospital. 

LANDRIGAN furnished the names of the following 
personnel who were in a position to have observed any 
people in this portion df the hospital 	the afternoon 
of November. 22, 1963: 
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1 	 Dote _lanuary....24,1944-7. 

• 
Lieutenebt JAC 	VILL, Special Service Bureau, f, 

	

lice Department, advised that he and Lieutenant 	
ra4L RNWALL of same bureku, went to the Dallas-County 

ai on Sunday, December 1, 1963, to i terview JACK RUBY.,  
They were delayed because, Attorney 	,OWARD was at the 
time with RUBY. When HOWARD left, t ey'proceeded to the 
Interview Room in the Jail. RUBY furnished in detail an 
account of his activities on November 22, 1963, the day • . 
of. the assassination of President KENNEDY. He accounted . 
substantially for his time during the entire day. He said 
nothing about having been to Parkland Memorial Hospital 
on this date. RUBY declined to furnitsh an account of. 
his activities on November 23, 1963, and November 24, 1963, 
stating'such declination was on advice of his counsel, 
Mr. HOWARD. .RUBY volunteered on this occasion to make 
himself available for polygraph examination. When the 
officers told RUBY they would accept his offer he then 
"hedged" stating he would have to have permission from his 
attorney. Mr. HOWARD was located and returned to the 
Interview Room at the County Jail. HOWARD said he was . 
personally for the polygraph examination but that other 
attorneys were entering the case and that he would have 
to consult with them. He said he would make known to 
the officers the decision on December 2, 1963. He did 
not, however, contact the officers on that date and when 
contacted postponed a decision relative to the polygraph. 
On December 3, 1963, the. officers returned to the County 
Jail and were advised by RUBY that he would decline to 
submit to polygraph examination on advice of counsel. 
No further efforts were made by the Police Department in 
this regard. 

Lieutenant REV= stated no information has 
comp to his attention as a result of police investigation 
or otherwise that RUBY was at Parkland Hospital at any 
time on November 22, 1963. 

ee  1/23/84  et 	Dallas, Texas 
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They were delayed because, Attorney 	,OWARD was at the 
time with RUBY. When HOWARD left, t ey‘proceeded to the 
Interview Room in the jail. RUBY furnished in detail an 
account of his activities on November 22, 1963, the day • . 
of. the assassination of President KENNEDY. He accounted . 
substantially for his time during the entire day. He said 
nothing about having been to Parkland Memorial Hospital 
on this date. RUBY declined to furn.sh an account of. 
his activities on November 23, 1963, and November 24, 1963, 
stating'such declination was on advice of his counsel, 
Mr. HOWARD. .RUBY volunteered on this occasion to make 
himself available for polygraph examination. When the 
officers told RUBY they would accept his offer he then 
"hedged" stating he would have to have permission from his 
attorney. Mr. HOWARD was located and returned to the 
Interview Room at the County Jail. HOWARD said he was . 
personally for the polygraph examination but that other 
attorneys were entering the case and that he would have 
to consult with them. He said he would make known to 
the officers the decision on December 2, 1963. He did 
not, however, contact the officers on that date and when 
contacted postponed a decision relative to the polygraph. 
On December 3, 1963, the. officers returned to the County 
Jail and were advised by RUBY that he would decline to 
submit to polygraph examination on advice of counsel. 
No further efforts were made by the Police Department in 
this regard. 

Lieutenant REV= stated no information has 
comp to his attention as a result of police investigation 
or otherwise that RUBY was at Parkland Hospital at any 
time on November 22, 1963. 

',  1/23/84  et 	Dallas, Texas 

  

DL 44-1639 

  

     

by Special Almost  MANNING C. CIPIENT8 -  

 

De, dictated  1/23/64  

 

  

  

• 

Tha document eentstas aettber recommendations oar sem •Ions Ztire FIII. ft ft tire property el IM Fit inell is gowned to 
your postai It and its amnesia sr* set to be distributed setside year egescry.  



PD.$U C1teir.11.049) 
	

FEDERAL .IIUREAU OF INVESTIGATION 

'Date  1/21/84 

I. 	

Mr. SIM "MARS, JR. (reported to have seen 'vs 
on the morning of 'November 24,. 1963), 2205 Marvel, 

rift nishod the following information: 
On November 24, 1963, Mr. EVANS was residing in 

Apartment 204, Marsala_Apartments, 223-South Ewing Street,,_ 
Dallas, Texas, On the morning of November 244  1963, 
approximately - 10:00 AM, EVANS recalls seeing JACK RUBY ' 
whoi he knew by sight walking from the wash -a -teria area 
of the apartments toward RUBY's apartment. Mr. EVANS was 
asked if he were certain if it was 10:00 AM in the 
warning and he indicated that he could not positively 
state the exact time but felt that it was in*the vicinity 
of 10:00 AM give or take 5 or 10 minutes. 

EVANS did not know RUBY personally and knew him 
only by sight having seen him around the Marsala Apartments. 
EVANS knows nothing concerning RUBY's personal life or '•• 
political beliefs. EVANS was not acquainted with LEE 
HARVEY OSWALD and knows of ao,  connection between OSWALD 
and RUBY. 

1/18/64  et  Dallas, Texas 
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I. 	

Mr. SIDNE 11VAR5, JR. (reported to have seen RUB
on the morning of November 24,- 1963), 2205 Marvel, 
(-in nished the following information: 

On November 24, 1963, Mr. EVANS was residing in 
Apartment 204, Marsala_Apartments, 223-South Ewing Street,. 
Dallas, Texas. On the morning of November 24, 1963, 
approximately - 10:00 AM, EVANS recalls seeing JACK RUBY • _ 
whoi he knew by sight walking from the wash-a-teria area 
of the apartments toward RUBY's apartment. Mr. EVANS was 
asked if he were certain if it was 10:00 AM in the 
morning and he indicated that he could not positively 
state the exact time but felt that it was in*the vicinity 
of 10:00 AM give or take 5 or 10 minutes. 

EVANS did not know RUBY personally and knew him 
only by sight having seen him around the Marsala Apartmsnts. 
EVANS knows nothing concerning RUBY's personal life or ' 
political beliefs. EVANS was not acquainted with LEE 
HARVEY OSWALD and knows of ao,  connection between OSWALD 
and RUBY. 
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FEDERAL BUREAU or..INyESTICAVON_... 

1121/6u 
:l ' 

MURRAY W.XgILLER, also known as "DUSTY MILLER, 
President, Southern onference of Teamsters, 133 North 
IndusiriallBoulevard - Dallas, Texas, was contacted- telephonically 
to arrange an interviebrin-connection with this investigation. 
MILLER volunteered that he had never seen JACK RUBY and that 
his only contact with RUBY had been a telephone call which he 
had received approximately two weeks prior to the assassination .  
of President KENNEDY. MILLER was in Miami, Florida, at that 
time and RUBY called him at the Eden Roc Hotel and discussed a 
problem RUBY was having with the American Guild of Variety 
Artists in obtaining entertainers for his club. 

MILLER had heard of RUBY as a club operator in Dallas 
for the past several years. However, he has no knowledge of 
RUBY's associates or activities. MILLER has no information 
relating to the assassination of KENNEDY. He did not know 
LEE HARVEY OSWALD and has no knowledge of any connection between 
RUBY and OSWALD. 

MILLER advised that further interview would be unnec- 
essary. 

1/21/64 	 en 	 sr Dallas, Texas Fn. 	DL 44-1639  
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MURRAY W.XgILLER, also known as "DUSTY MILLER, 
President, Southern onference of Teamsters, 133 North 
IndustriallBoulevard - Dallas, Texas, was contaaed- telephonically 
to arrange an interviebrin-connection with this investigation. 
MILLER volunteered that he had never seen JACK RUBY and that 
his only contact with RUBY had been a telephone call which he 
had received approximately two weeks prior to the assassination .  
of President KENNEDY. MILLER was in Miami, Florida, at that 
time and RUBY called him at the Eden Roc Hotel and discussed a 
problem RUBY was having with the American Guild of Variety 
Artists in obtaining entertainers for his club. 

MILLER had heard of RUBY as a club operator in Dallas 
for the past several years. However, he has no knowledge of 
RUBY's associates or activities. MILLER has no information 
relating to the assassination of KENNEDY. He did not know 
LEE HARVEY OSWALD and has no knowledge of any connection between 
RUBY and OSWALD. 

MILLER advised that further interview would be unnec- 
essary. 
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Dope  January 13, 1964 

1 

R ter, 	 lepindianaj  and she made the follaiing-' 
r 	MABEL 	SYLVESTER was contacted at the Kendall 

1 formation available: 	 • 
AIM 

She stated that she had information which concerns 
a very powerful person in the United States who was involved 
with RUBY and OSWALD in the assassination of President KENNEDY.. 
She knows of a photograph taken in the.1950's which shows 
RUBY with this person. This powerful figure and RUBY were 
definitely close associates and it is obvious to her RUBY 
killed OSWALD to prevent him from talking.. 

She does not desire to furnish additional information 
concerning this, photograph or to further identify this person 
she considers to be involved in the assassination. 

She is a "medium", and on the night of January 9, 	- 
1964, she was contacted by JOHN F. KENNEDY who told her not 
to give the information to the FBI for if she did, he woull - 
"be washed right down the drain". Four days before the assassination 
"they" told her "President KENNEDY would be pinned to the 
road". She asked the voices. what they meant, but she did • 
not receive any explanation. On the day of the asskssination, 
prior to her knowing of it, she began crying and did not know 
why she was crying until she learned of the assassination. 

The voices later named the person who. engineered 
the assassination, and this person is a very powerful individual 
whom she cannot name. After his identity was revepled to her, 
she came upon the photograph of RUBY and this same person.. 

She is afraid to furnish the information she has 
to anyone but Mr. ROBERT KENNEDY or a member of the KENNEDY.  

. family. She will attempt to arrange the placing of this 
information in the proper hands. 

• 
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On December 19, 196 	ecial Agentlel D. DRAKE, 
Jr. interviewed JAMES DOUG 	TSON at Paris, Texas and Mr. 
WATSON advised that he bell ed on one occasion while living 
in Dallas, Texas that he had observed LEE HARVEY OSWALD having 
coffee at a restaurant which would have been either the' 
Clifton Hotel, the El Fenix Cafe or the Beckley Cafe. 

• ,• 
On December 31, 1963/ SAWS TOR E. CARTER and 

WILL HAYDEN GRIFFIN contacted Mrs. FLO CLIENTS, - manager 
of the El Fenix Cafe at 120..East Co 	do,*DallasrTexas 
and -she-advised-that the El Fenix Cafe is open from 11:06 A.N. 
to. 10:00 P.M. dai17.4;. She said she was familiar with 
LEE HARVEY OSWALDIs appearance through recent publicity on-
TV and in the Dallas newspapers, but she had no recollection of 
ever 'having seen him in the El.Fenix Cafe. She made inquiry 

-of other regular employees and was unable to determine that 
any of them had ever seen LEE HARVEY OSWALD at any time. • 

Mrs. CLEMENTS said she recalled JACK RUBY had been 
in the restaurant on a very few occasions, some four or more 
years ago, but he had not been in to her knowledge in recent 
years. She said she knew of no connection between OSWALD 
and 

OuladOn December 31, 1963, Mr:-Z. B 	and his wife, 
MARY; who operate the Colorado lbwers Coffee Shop,-  formerly 
'known as the Clifton Hotel Cafe, at 214 West Colorado, 
telephone number WH. 6-0040, Dallas, Texas, each advised that 
they had never observed LEE HARVEY OSWALD or JACK RUBY in-the 
cafe at any time.' They contacted their other employees who 
advised them that they had never seen either LSE HARVEY OSWALD 
or JACK RUBY in the cafe. Mr. and Mrs. OWEN said they had no 
knowledge of LEE HARVEY OSWALD and had never been acquainted 
with JACK RUBY, and knew'of no connection between OSWALD and 
RUBY.. 	' 

On Jantiary 6, 1964, J.•VIELLY,, Comer, Beckley 
• 

Cafe, 113 West Jefferson, Dallas, Texas, advised Mile CARTER 
and GRIFFIN, that he had no knowledge concerning LEE HARVEY 

• 
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• and was unable to recall that 	had ever been a patron  
of his cafe. He said 	 Be identity he was 	. 
unable to recall, • had said 	after the assassination of 
?resident KENNEDY, that he elieved L HARVEY OSWALD had 
been in the cafe oone occasion and that-;:t_illiaD moved when 
this customer till.= pod to engage him in daiversation. • 

-"Vs* NELL? 
and said that none of them recalled OSWALD or JACK RUBY eve 

'questioned his waiters and 1*tresses 
having keen in the Cafe. He said '  had no icnowledge of either,OSWALkor RUBY and knew of no association between them. 

1 

iA
2  
Mg 100-10461 
IC:mve 

"Ow 

• and was unable to recall that 	had ever been a patron  
s of his cafe. He said 	 e identity he was 	.  

unable to recall,• had said 	 after the assassination of 
President KENNEDY, that he elieved LIE HARVEY OSWALD had 
been in the cafe tsone occasion and that- 	moved 1d2en 
this oustomerOmapted to engage him in dawersation. • 

-1-41.■ MELLY questioned his waiters and wet-tresses 
and said that none of them recalled OSWALD or JACK RUBY eve having keen in the Cafe. Re said he had no 'owle' of 
either,OSWALLisor RUBY and knew or no association between them. 

1 

•• 



[1  

DL -1639 
AS: C.  . . 
1 

The following reflects additional investigation to 
identify and locate people who sent telegrams to JACK L. RUBY 
so they could be interviewed. This investigation has been 
unsuccessful: 

On January 19, 1964, the following information was 
received from the Denver Office: 

The following investigation was conducted by 
SA RICHARD L. CAMPBELL: 

AT DENVER, COLORADO  

A search of current telephone and city directories 
lir Denver, Colt:to:4o, disclosed no listing for a PAT or PATRICK 

i0C_NAMARA. Such a person is also unknown to the Denver Mica 
as a resident of Denver, Colorado. 

Officer PAUL HUMPHREY, Identification Bureau, Denver 
Police Department, advised a search of his records failed to 
disclose any record of a PAT or PATRICK MC NAMARA. 

Mr. BRAD ILSHIRE, Retail Men's Credit Association, 
Denver, advised 	January 19, 1964, that his records contain 
only one PAT W. C NAMARA, JR., whose permanent address is 
4401 Lorraine Dallas, Texas, who has an account with the May 
D 6 F Department Store, Denver. 	0,44e 

On January 20, 1964, the following information was 
received from the New York Office: 

The current issue of the Bronx, New York, Directory 
lists thirty-seven CHARLES SMITHS. There is no information 
available to indicate that the SMITH telegram was sent by any 
of the above.mentioned thirty-seven CHARLES SMITHS. Further 
investigation to ideltify the sender of the telegram signed 
Mr. and Mrs. CHARLES SMITH, Bronx, New York, is not considered 
feasible. 
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ANGE FALLETTA, 236 East 6th_Street, Manhattan, New 
Yorkt_Apartment , on January 13, 1964, furnished-the 
following information to SA JAMES J. ROGERS' 

He resides at the above address and operates 
the Helrose Luncheonette located at 2n6 Avenue and 6th Street, 
Manhattan, New York. 

When President JOHN F. KENNEDY was assassinated 
on November 22, 1963, he was emotionally upset that a crime of 
this type oould occur in the United States. When JACK RUBY 
shot and killed LEE HARVEY OSWALD on November 24, 1963, FALLETTA 
felt that RUBY was to be congratulated and he, therefore, sent 
a short telegram to RUBY at Dallas Texas, sometime on the 
night of November 24, 1963, extending his congratulations to 
RUBY. FALLETTA had sent this telegram from the residence 
of his girlfriend Mrs. SCHOMN who resides at 142-10 Hoover 
Avenue, Jamaica, Queens, New York, telephone OL 7-9703. 

FALLETTA has never been to Dallas, Texas. He does 
not know JACK RUBY and he knows of no connection between 
JACK RUBY and LEE HARVEY OSWALD. 

(c? 

NY 44-974 •, 

ANGE FALLETTA, 236 East 6th_Street, Manhattan, New 
Yorkt_Apartment , on January 13, 1964, furnished-the 
following information to SA JAMES J. ROGERS' 

He resides at the above address and operates 
the Helrose Luncheonette located at 2nel Avenue and 6th Street, 
Manhattan, New York. 

When President JOHN P. KENNEDY was assassinated 
on November 22, 1963, he was emotionally upset that a crime of 
this type oould occur in the United States. When JACK RUBY 
shot and killed LEE HARVEY OSWALD on November 24, 1963, FALLETTA 
felt that RUBY was to be congratulated and he, therefore, sent 
a short telegram to RUBY at Dallas Texas, sometime on the 
night of November 24, 1963, extending his congratulations to 
RUBY. FALLETTA had sent this telegram from the residence 
of his girlfriend Mrs. SCHONAN who resides at 142-10 Hoover 
Avenue, Jamaica, Queens, New York, telephone OL 7-9703. 

FALLETTA has never been to Dallas, Texas. He does 
not know JACK RUBY and he knows of no connection between 
JACK RUBY and LEE HARVEY OSWALD. 



FD-303 (Rim 1-1140) 	 NTEDERAL BUREAU OF INVESTIGc.  

1121/64 

D41111 	  

Howard Ambrostatto advised that he was born on 
A 	26,....1918.at Ozone Park, and is employed as a 
at-t -Sperry Cyroscope Corporation, MacArthur Airport, 
Ronko oma, both Long Island, New York. 

Ratto stated that at the time of the announcement 
of the assassination of President Kennedy on November 22, 1963, 
he was serving on a Grand Jury in the Suffolk County Courthouse, 
in Riverhead, Long Island. 

Ratto stated that he had been an ardent admirer of 
President Kennedy. He stated that he returned to his home 
in West Islip, New York, where he occupied himself by.watch-
ing television broadcasts of the events following the assas-
sination and also partaking of intoxicating beverages until 
the murder of Oswald by Ruby appeared on the screen at avid-day 
on November 24, 1963. 

Ratto stated that his immediate reaction was one of 
complete approbation of the action taken by Ruby, which 
prompted him to immediately make a cash contribution of $2.00 
to a defense fund for Ruby, which he felt would be organized 
in behalf of Ruby. He stated that in order to expedite the 
receipt of .his contribution, he immediately drove to the West 
Islip, New York Post Office, where he had deposited his contri-
bution in the mail. 

Ratto stated that in reflection, he regrets the action - 
taken by Ruby as he feels that the true facts surrounding the 
assassination will never be known. 

Ratto stated that neither Ruby nor Oswald were personally 
known to him; that he knows of no association between said 
individuals and that he has no information regarding the Ruby 
adefense fund, other than as set forth above. 
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Among the letters addressed to. JACK L. RUBY at the - • 
Dallas County Jail was one signisd "FRED", postmarked December 8, 
1963, Portland, Oregon. To the letter there was attached • 
reproduction of a photograph of an unidentified person.' The 
Photograph had the following at the top left-hand corners '. 
RIAMpORK (D) Remember Rim." 'The writer stated the unidentified' 
person and the writer of the letter had been in "your night club.  
last May", and that the person 'in the, unidentified photographwas 
introduced to RUBY. The writer represented OSWALD appeared in 
the club at the same time and made ,  reference,  to a few days later 
When the writer returned to the club and saw RUBY and OSWALD 
together. 

The writer also, in referring to the individual-in the 
.0hotograph, said he is "back east now and bad said that since - 
OSWALD is dead he hoped RUBY would never talk. The photograph in 
question was forwarded to the Portland Office and ekhibited to - 
members of the Portland Police Department, who colild not identify 
him as being in the Portland area. 

Lieutenant WILLIAM BRYAN, Portland Police Department, 
subsequently produced the October 26, 1963, issue of the Saturday 
Evening Post, Whidh included an article beginning on (age 28 
entitled "They call me TIGER LISA:" At the bottom of page 32, in 
connection with the article, appeared thelbetegraphs *f fouroon. 
The one at the extreme right bears the underline, "The.Late 
VINCENT BLANEY, accused burglar Whose body was found'in 
Atlantic Ocean." 

The article includes information that the body of BLANEY, 
with a bullet hole in the head, was found in the sea off Atlantic 
City, August 23, 1960, following BLANEY,. disappearance on 
August 3, 1960. 

Examination of the photograph attached to the letter in 
question, under microscope, disclosed it was a print from the 
publication named above. Inasmuab as VINCENT BLANEY was found 
deceased August 23, 1960, he obviously could not have been in 
Dallas, Texas, in May 1963, and,. accordingly, no further action 
is being taken concerning the allegations in the, etter to RUBY. 
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